
|     SAYI: 41306 Mart 2022 Pazar

Köşe yazıları sayfa 3'de

“Marmara Denizi'nde 
  şu an bir müsilaj var”

Marmara Denizi'ndeki müsilaja 
ilişkin son durumu 
değerlendiren İstanbul 
Üniversitesi Su Bilimleri 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Melek İşinibilir Okyar, 
'Marmara Denizi'nde evet şu 
an bir müsilaj var. Geçen 
seneki gibi etkili olmasını 
beklemiyoruz, istemiyoruz ve 
umuyoruz olmaz' dedi.

BU KATLİAMIN DA DURMASI ŞART, 
AKLIMIZLA ALAY EDİYORLAR! 

Zeytinliklerin maden projelerine açılması Çanakkale Belediyesi Mart Ayı 
Belediye Meclis Toplantısı'nda gündem dışı bölümünde görüşüldü. 
Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, “Komik, çok enteresan bir şey 
var, yönetmelikte kamu yararından bahsediliyor. Burada 
zeytinlikler kesildikten sonra nasıl bir kamu yararı oluyor ben 
bunu anlamıyorum. Aklımızla alay ediyorlar. Türkiye'nin zaten 
yağ açığı var ve ithal etmek zorunda kalıyor” dedi. AK Parti 
Çanakkale Belediyesi Meclis Grup Başkan Vekili Esra Yüksel'in 
“AK Parti İktidara geldiğinde 80 milyon olan zeytin 

ağaçlarımızın sayısı şu anda 180 milyon” ifadelerine yanıt 
veren CHP Belediye Meclisi Grup Başkan Vekili Erdal Gezen ise 
Zeytin ağaçlarının sayısı artmış olabilir ama üretim azaldı.  
Dengeyi oluşturamıyorsanız şu anda mevcut zeytinyağının 
litresi markette 70 TL üretimi arttıramadığınız zaman 
istediğiniz kadar ağacı arttırın bir faydası olmaz” dedi. 

“Her An Deprem Olabilir 
Artık Yetkilileri Uyarmıyorum!”

Tekirdağ'da yaşanan depremin ardından 
açıklamalarda bulunan ve depremin 
Çanakkale için ciddi bir uyarı olduğunu 
dile getiren Çanakkale 18 Mart 
Üniversitesi'nden emekli Prof. Dr. Doğan 
Perinçek, 'İmralı-Ayvacık-Tekirdağ 
Şeytan Üçgeni içinde her an deprem 
olabilir' dedi.

Aksi Halde “Dışardan Geldiler….” 
Diye Başlayan Cümleleri Çok Duyarız 

Bağıra Bağıra Bunun Adı 
“Haysiyetsizliktir” Demeliyiz

Bu Oda Hiç mi İyi Bir Şey Yapmıyor? 

Sağlık Bakanlığı Koronavirüs Bilim Kurulu 
Üyesi Prof. Dr. Alper Şener, İzmir Kemeraltı, 
İstanbul İstiklal Caddesi gibi yoğunluğun fazla 
olduğu açık alanlarda maske takılması 
gerektiğine dikkat çekti. Şener, "Açık alan, 
denilince sağınızda solunuzda 1- 1,5 metre 

mesafede kimsenin olmadığı ve sizin o 
mesafeyi koruyabildiğiniz alan kastediliyor. 
Kapalı alan gibi kullanılması gereken kalabalık 
açık alanda bu, geçerli değil. Buralarda bireysel 
korunma önemli" dedi.

'Kalabalık Açık Alanda Bireysel Korunma Önemli'

Kadın Girişimcilere Destek
AK Parti Kadın Kolları 
tarafından düzenlenen 
'Kadınlarla Büyük 
Türkiye yolunda' 
toplantısında, 
kurumların kadın 
girişimcilere hibe ve 

destek programları anlatıldı. Toplantıda konuşan AK 
Parti Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, 
Çanakkale'de 6 kadın kooperatifi kurduklarını, 12 
kooperatif kurmak için çalışmaların sürdüğünü söyledi. 2
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Büyük illerde ve köklü hastanelerde bulunan, 
Çanakkale Devlet Hastanelerinde olmayan ve 
olmadığı için hastaları zor durumda bırakan 
bir eksiklik daha giderildi. AK Parti Grup 
Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili Bülent 
Turan, Çanakkale genelinde devlet 
hastanelerine Hematoloji Uzmanı dahil 17 
doktor atamalarının yapıldığının müjdesini 
verdi. 6

Bizim Hayatımız 

5 Tane 
Mandıracının Elinde!

Çanakkale'nin Bayramiç ilçesinde küçükbaş yetiştiren süt 
üreticileri, artan maliyetlere rağmen keçi ve koyun sütüne 
geçen yılın fiyatının verilmesini protesto etti. Mandıracıların 
keçi sütüne 4,5, koyun sütüne ise 7 lira fiyat verdiğini söyleyen 
üreticiler, düşük buldukları için sütleri yere dökerek, tepki 
gösterdi. Üretici İsmail Karaman da “İzmir'de keçi sütü 10, 
koyun sütü 13 lira. Mandıracılar ister dökün ister dökmeyin. 
Zaten hiç süt almasak bizim 3 yıl yetecek peynirimiz var' 
diyorlar. Biz keçi sütünü 4,5 liradan verirsek buzhanede yer 
var ama daha yüksek fiyat istersek buzhanede yer yok. Bizim 
hayatımız 5 tane mandıracının elinde. Bunların dışında biz 
konuşamıyoruz. Konuşursak sütümüzü almayacaklarını 
söylüyorlar. Bizi bir nevi tehdit ediyorlar” diye konuştu.

“Farklı Branşlarda 17 
 Doktorumuz Göreve Başlıyor” 
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Çanakkale'nin Bayramiç ilçesinde küçükbaş yetiştiren süt 
üreticileri, artan maliyetlere rağmen keçi ve koyun sütüne 
geçen yılın fiyatının verilmesini protesto etti. 
Mandıracıların keçi sütüne 4,5, koyun sütüne ise 7 lira fiyat 
verdiğini söyleyen üreticiler, düşük buldukları için sütleri 
yere dökerek, tepki gösterdi. Üretici İsmail Karaman da 
“İzmir'de keçi sütü 10, koyun sütü 13 lira. Mandıracılar ister 
dökün ister dökmeyin. Zaten hiç süt almasak bizim 3 yıl 
yetecek peynirimiz var' diyorlar. Biz keçi sütünü 4,5 liradan 
verirsek buzhanede yer var ama daha yüksek fiyat 
istersek buzhanede yer yok. Bizim hayatımız 5 tane 
mandıracının elinde. Bunların dışında biz konuşamıyoruz. 
Konuşursak sütümüzü almayacaklarını söylüyorlar. Bizi 
bir nevi tehdit ediyorlar” diye konuştu.
Çanakkale Damızlık Koyun Keçi Yetiştiriciler Biriliği 
Başkan Yardımcısı İlhan Ulus; “Bugün 7 lira 17 kuruşa mal 
olan keçi sütünü mandıracı 4,5 liraya almak istiyor. 8 lira 90 
kuruşa mal edilen koyun sütünü de 7 liraya almak istiyor. 
Geçen yılın altında bir fiyata alınmak isteniyor ki bunu 
kabul etmemiz mümkün değil. Bu şekilde devam ederse 
üreticilerimiz hayvanlarını kestirmek zorunda kalacak. 
Çözüm olarak, Ulusal Süt Konseyi'nin büyük başta olduğu 
gibi küçükbaşta da süt fiyatlarının belirlemesini 
bekliyoruz. Keçi sütünün inek sütünden 1,5 kat, koyun 
sütünün de 2 kat daha fazla olmasını istiyoruz” dedi.
Bayramiç ilçesinin Söğütgediği köyündeki S.S. Söğütgediği, 
Bezirganlar, Cazgirler, Hacıdervişler Köyleri Tarımsal 
Kalkınma Kooperatifi Süt Toplama Merkezi'nde toplanan 
süt üreticileri, mandıracıların keçi ve koyun sütüne düşük 
fiyat vermesini protesto etti.
Süt üreticilerine Çanakkale Damızlık Koyun Keçi 
Yetiştiriciler Biriği Başkanı Doç. Dr. Ferhan Savran, Başkan 
Yardımcısı İlhan Ulus, Bayramiç Ziraat Odası Başkanı İsmail 
Pehlivan da destek verdi. Keçi sütüne geçen yıl 4,5, koyun 

sütüne ise 7,5 lira fiyat verildiğini belirten üreticiler, bu yıl 
mandıracıların keçi sütüne aynı fiyatı, koyun sütüne ise 7 
lira fiyat verdiklerini, artan maliyetler karısında bu işi 
yapamaz hale geldiklerini söyledi.

'SÜT ÜRETİCİSİNİN İSYANI BÜYÜK'
Çanakkale Damızlık Koyun Keçi Yetiştiricileri Biriği 
Başkanı Doç. Dr. Ferhan Savran, süt sezonunun başladığını, 
koyun ve keçi sütüyle yapılan Ezine peynirinin marka 
değerini korumak için toplandıklarını söyledi. Savran, “Süt 
fiyatları geçen yıl aldığımız fiyatı bu yıl alamıyoruz. Biz 
özellikle küçükbaş hayvancılar olarak yaklaşık 5 bin 
aileden bahsediyoruz. Bu 5 bin aile yaklaşık 550 bin 
küçükbaş hayvan ile üretim yapıyor. Hayvan sayısıyla 
birlikte süt üretimi de arttı. Bölgede 40 bin ton kadar keçi 
sütü, 25 bin ton kadar da koyun sütümüz var” diye 
konuştu.

“PANDEMİ BAHANE EDİLDİ”
Başkan Yardımcısı İlhan Ulus ise süt üreticisinin isyanının 
büyük olduğunu belirterek, şunları söyledi:
“Geçmiş yıllarda Ezine peynirine bağlı olarak Çanakkale 
merkez, Ezine, Ayvacık ve Bayramiç ilçelerini de teşvik 
ederek hayvanların sayısını çoğaltmak için uğraş verdik. 
Hayvan sayısı çoğalınca süt üretimi de arttı. Bakanlık ile 
yaptığımız görüşmelerde süt verimi de arttı ve devlet 
bunun için de destek verdi üreticilere.
Geldiğimiz noktada süt üretimi fazla diye geçen yıldan 
itibaren pandemi bahane edildi, 'Satılmıyor' denildi. 
Buzhanelerin dolduğunu bahane eden mandıracılar, keçi 
sütünün 4,5 liraya verilmesi halinde alınacağını, 7 liraya da 
koyun sütünü alacaklarını söylüyorlar. Geçen yıl da keçi 
sütü 4,5 liraydı, 7,5 lira da koyun sütüydü. Bugün yakıt ve 
yem ve çoban maliyetleri arttı.
Bugün 7 lira 17 kuruşa mal olan keçi sütünü mandıracı 4,5 

liraya almak istiyor. 8 lira 90 kuruşa mal edilen koyun 
sütünü de 7 liraya almak istiyor. Geçen yılın altında bir 
fiyata alınmak isteniyor ki bunu kabul etmemiz mümkün 
değil. Bu şekilde devam ederse üreticilerimiz hayvanlarını 
kestirmek zorunda kalacak. Çözüm olarak, Ulusal Süt 
Konseyi'nin büyük başta olduğu gibi küçükbaşta da süt 
fiyatlarının belirlemesini bekliyoruz. Keçi sütünün inek 
sütünden 1,5 kat, koyun sütünün de 2 kat daha fazla 
olmasını istiyoruz.”

'BÖYLE GİDERSE EZİNE PEYNİRİ 
TÜKENİR'
Bayramiç Ziraat Odası Başkanı İsmail Pehlivan ise Ezine 
peynirinin geleceğinin bölgedeki küçükbaş sütüne bağlı 
olduğunu belirterek, “Üreticilerin hayatını devam 
ettirebilmesi için keçi sütünün 7 lira, koyun sütünün ise 10 
lira olması gerekiyor. Bu şartlarda hayvanlar bıçağa giderse 
Ezine peyniri tükenme noktasına gelir. Sahte Ezine 
peynirleri piyasaya çıkar” dedi.

“HİÇ SÜT ALMASAK BİZİM 3 YIL 
YETECEK PEYNİRİMİZ VAR”
Fiyatları protesto etmek için temsili olarak süt döken 
üretici İsmail Karaman da “Mandıracılar şuanda taban fiyat 
olarak 7,5 lira fiyat vermesi lazım. Zaten İzmir'de keçi sütü 
10, koyun sütü 13 lira. Burada keçi sütü 4,5 lira. Mandıracılar 
'Bizde süt 4,5 lira, ister dökün ister dökmeyin. Zaten hiç süt 
almasak bizim 3 yıl yetecek peynirimiz var' diyorlar. Biz 
keçi sütünü 4,5 liradan verirsek buzhanede yer var ama 
daha yüksek fiyat istersek buzhanede yer yok. Bizim 
hayatımız 5 tane mandıracının elinde. Bunların dışında biz 
konuşamıyoruz. Konuşursak sütümüzü almayacaklarını 
söylüyorlar. Bizi bir nevi tehdit ediyorlar” diye konuştu.

Bizim Hayatımız 5 Tane 
Mandıracının Elinde!
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Şubat başında İstanbul'da 
düzenlenen 25'�nc� EMITT 
Tur�zm fuarına Manavgat 
T�caret ve Sanay� Odası 
(MATSO)'da katıldı. MATSO 
Başkanı Seyd� Tahs�n Güngör ve 
yönet�m kurulu üyeler� tam 

kadro fuarın �lk gününden son dak�kasına kadar 
stantlarının başında durarak �lçeler�n� tanıttılar. Başkan 
Güngör; “Kent�m�ze gelen yerl� tur�st sayısının artışına 
katkı sağlamak amacıyla EMITT Tur�zm Fuarı'nda 
Manavgat-S�de dest�nasyonunu tanıttık. Hedefim�z 1 
tur�st daha fazla gelmes�ne katkı sağlamak.” 
“B�ze ne Manavgat'tan be kardeş�m…” ded�ğ�n�z� 
duyar g�b�y�m. El�nde tur�zmden başka pazarlayab�leceğ� 
b�r şey olmayan Manavgat “1 tur�st daha fazla gelmes�ne 
katkı sağlamak” amacıyla çalışırken Çanakkale g�b� 
onlarca kıymet� bulunan şeh�r �ç�n b�z�mk�ler (Çanakkale 
T�caret ve Sanay� Odası) ne yaptı? Fuara m�safir g�b� 
katıldılar b�r saatte ell� tane fotoğraf çek�ld�ler. Sonra 
“ÇTSO Yönet�m Kurulu EMİTT Fuarını Z�yaret Ett�” 
d�yerek fotoğrafları serv�s ett�ler. 
Fuar sonrası, Yunan�stan T�caret Müşav�r�n� z�yaret 
ederek çaylarını �ç�p fotoğrafını veren ek�p çok 
yoruldukları �ç�n akşamın yorgunluğunu Ekrem 
İmamoğlu'nun da müdav�m� olduğu İstanbul Boğazına 
adeta �ç�nde yer alan A++ restoranlarından b�r� olan 
Mürver Restoranda attılar. Sen�n ben�m öyle kolay kolay 
g�deb�leceğ�m�z b�r mekân değ�l. Ama b�r gün ÇTSO 
yönet�m kurulu üyes� olursak g�der�z… 
Çünkü ÇTSO Başkanı odanın bütçes�n�n böyle 
kalemlerde harcanmasında b�r be�s görmüyor. Öyle k� 
200 b�n l�raya mal olan ve sadece 8 T�caret Odasının 
katıldığı “Kıbrıs kaynaşma programı” �ç�n “Oda üyeler� 
a�datlarını ödeyem�yorken odanın 200 b�n l�rası neden 
çarçur ed�l�yor” eleşt�r�ler�ne; “B�z Kıbrıs'a gezmeye 
g�tmed�k, oraya kaynaşmaya, tanışmaya g�tt�k. G�tt�k, 
gezd�k, yed�k, �çt�k heps�n�n günahı vebal� Yönet�m 

Kurulu Başkanı olarak bende. Bunun hesabını 
vereceksem de ben ver�r�m. Ama şuna �nanıyorum; h�çb�r 
şek�lde b�r daha olsa gene g�der�m” dem�şt�. 
“Yunan�stan T�caret Müşav�r�n� z�yaret etm�şler �şte 
kardeş�m sana da yaranılmıyor” d�yenler�n�z olacaktır. 
Ben de der�m k� ÇTSO z�yaretler�yle meşhur b�r odadır 
bakın geçt�ğ�m�z hafta da Bulgar�stan/Sofya'ya tam kadro 
adeta çıkarma yaptılar. Sofya T�caret Müşav�rler�yle 
fotoğrafları verd�ler ve “t�caret�m�z� gel�şt�receğ�z falan 
filan d�yerek” fotoğrafları serv�s ett�ler. Aynı ek�p 2019 
yılında da Bulgar�stan'ı z�yaret etm�ş ve “Bulgar�stan İle 
T�caret Köprüsü Kuracağız” dem�şlerd�. Çanakkale 
Köprüsü b�tt� b�z�mk�ler daha tahtadan olsa b�r köprü 
kuramadılar.  
“Sende taktın ÇTSO'ya be kardeş�m bu oda h�ç m� �y� b�r 
şey yapmıyor? D�ye soranlarınız da olacaktır. Haksızlık 
etmeyey�m gerçekten çok başarılı yaptıkları b�r �ş var, 
Voleybol Turnuvası. Hemen her kurumla ÇTSO'yu 
kavgalı hale get�ren, yönet�m� man�püle eden Sayın 
Genel Sekreter�n organ�ze ett�ğ� bu voleybol turnuvası 
gerçekten çok başarılı. Yapab�leceğ� en �y� organ�zasyon 
bundan fazlası olamaz zaten. Sonunda da baklava �kramı 
oluyor daha ne olsun!
ÇTSO �le �lg�l� yönet�c�ler�yle �lg�l� h�çb�r takıntım yok. 
Heps� b�reyselde tanıdığım muhabbet duyduğum �nsanlar, 
eleşt�r�ler�m ÇTSO çatısı altında tems�l ett�kler� 
görevler�yle alakalıdır. Eleşt�r�ler�m eller�nde ÇTSO g�b� 
kurumsal b�r yapı �mkân varken şehre, şehr�n �nsanlarına 
onca katkıda sağlayab�lecekken elle tutulur b�r şey 
yapmayışlarınadır. İy� b�r şey yapın takd�r edel�m, 
alkışlayalım. Yazımı b�r soruyla b�t�rey�m; “Bugüne 
kadar yurt �ç�nde ve yurt dışında �mzalanan hang� 
protokolle �lg�l� �ş b�rl�ğ�yle �lg�l� somut elle tutulur 
“ekmek çıkacak” b�r sonuç alındı?
B�r h�kaye �le b�t�rel�m; Fransız t�yatro yazarı ve 
oyuncusu Mol�ére son yazdığı “Hastalık Hastası” 
oyununu oynarken sahnede kan kusmaya başlar ve 
yere yığılır. Herkes bunu oyunun b�r parçası 

zannederek ayakta alkışlamaya başlar. Mol�ere ölüme 
alkışlar �ç�nde g�der. Aynı gece saat 10'da veremden 
ölür. Soren K�erkegaard “Mesellel” k�tabında şöyle 
d�yordu; “Sanırım dünyanın sonu, her şey�n b�r şaka 
olduğunu sananların yükselen alkışları arasında 
gelecek. “Savaşlar, açlıklar, salgınlar, ölümler, 
katled�len hayvanlar. Yanan b�r dünya, kan kusan b�r 
doğa... Ve b�r t�yatro g�b� sank� olup b�tenden habers�z 
seyreden b�z �nsanlar...”

Çanakkale 1915 Boğaz Köprüsüyle �lg�l� sıkça 
boyundan posundan bahsed�yoruz. Köprünün 
h�zmete açılmasından b�rkaç yıl sonra doğrudan 
tur�zme dolaylı olarak da şeh�rde su, ekmek satan 
küçük esnafa kadar çok büyük ekonom�k katkılar 
sağlayacak. Nasıl mı gel�n bunlardan bahsedel�m. 
Boğaz Köprüsü ve Otoyolu Projes�yle b�rl�kte bölgem�z 
Tek�rdağ, Çorlu, Çerkezköy, İstanbul, İzm�t Bursa, 
Man�sa g�b� zeng�n sanay� bölgeler�ne, yaklaşık 30 
m�lyonluk b�r nüfusun şehr�m�ze ulaşımını 2 saate kadar 
düşürecekt�r. Bu bağlamda 2023 yılında 80'�n üzer�nde 
fabr�kanın üret�me başlayacağı Ez�ne Gıda OSB 
doğrudan �st�hdama katkı sağlarken dolaylı olarak da 
tur�zme çok büyük katkı sağlayacaktır. Ayrıca köprüyle 
b�rl�kte ulaşılab�l�r ve yatırımlara açık olan �l�m�z Ez�ne 
Gıda OSB'de yatırım yapan firmaların d�ğer 
bölgeler�m�zde de daha farklı yatırımlar yapmasını da 
teşv�k edecekt�r. 
Bu ulaşım kolaylığı yüksek gel�r grubuna sah�p grupların 
hafta sonları dah�l dah� Çanakkale'y� terc�h etmes�ne 
sebep olacak ve bunun doğal b�r sonucu olarak 
bölgem�zdek� n�tel�kl� tes�sler�n sayısının artmasını da 
teşv�k edecekt�r. Bu kapas�te artışı bölgem�zde n�tel�kl� 
ve dünya standartlarında b�r yat l�manın yapılmasını da 
mecbur kılacaktır. Yüksek gel�r grubuna sah�p �nsanlar 
araçları �le kısa sürede Çanakkale'ye gel�p, yatına b�n�p 
Bozcaada, Gökçeada ve koylara seyahat edecekt�r. 
Potans�yel olarak d�ğer bölgeler�m�ze kıyasla daha düşük 
tur�zm potans�yel� olan Lâpsek�, B�ga, Çan, Yen�ce, 
Bayram�ç, Ez�ne, Ayvacık �lçeler�m�zde de tur�zm�n 
gel�şt�ğ�ne şah�tl�k edeceğ�z. Yen�ce ve Bayram�ç 
özel�nde büyükşeh�rler�n stres�nden kurtulmak 

�steyenler�n, hafta sonu trekk�ng tur�zm� �ç�n 
bölgem�ze geleceğ�n�, buradak� potans�yel�n her geçen 
gün artacağını göreceğ�z. 
Ayrıca B�ga, Ayvacık, Ez�ne'de her geçen gün sayısı 
artan termal tes�sler�m�ze olan �lg� de aynı şek�lde 
artacak ve bölgem�z yılın her günü tur�st ağırlayan b�r 
caz�be merkez� hal�ne gelecekt�r. Termal tur�zm�ndek� 
potans�yel�m�z� �l�m�z�n tüm kurumlarıyla b�rl�kte 
katıldığı yurt�ç� ve yurtdışı fuarlarda tanıtarak 
yabancı tur�stler�n de �lg�s�n� çekeceğ�m�ze 
�nanıyorum. Bu kapsamda ger�atr� ded�ğ�m�z yaşlı 
bakımı tur�zm� gel�şt�rmem�z�n önü açılır. Bunun �ç�n de 
�lg�l� kurumlarımızla b�rl�kte hareket ederek dünya 
s�gorta kuruluşları �le görüşmek ve h�zmetler�m�z� 
s�gorta kapsamına aldırmak �ç�n çaba harcamamız 
gerek�yor. Özell�kle İskand�nav ülkeler�nde sağlık 
h�zmet� ve termal tur�zm g�derler�n� s�gortalar 
ödüyor. 
Son olarak köprü ve otoyol projes�yle b�rl�kte ulaşım 
kolaylığı olduğu �ç�n kongre tur�zm�n�n de önü 
açılacaktır. İstanbul'un kalabalığından sıkılan ve 
alternat�f bölgelerde hem toplantı hem de 
sosyalleşmek �steyen kurumların yen� alternat�fi 
olarak Çanakkale b�r caz�be merkez� olacaktır. 
Bölgem�zde önümüzdek� dönemde tur�stl�k tes�sler�n 
çeş�tl�l�ğ�n artığına ve yerl� ve yabancı tur�stler�n çok 
büyük ölçüde artacağına şah�tl�k edeceğ�z. Burada en 
öneml� nokta n�tel�kl� �şgücünü ve tes�sler�m�z�n 
kal�tes�n� artırmaktır. Aks� halde önümüzdek� yıllarda 
“dışardan geld�ler….” d�ye başlayan cümleler� çok 
duyarız.

Mers�n'�n Erdeml� İlçes�'ne bağlı L�monlu Beldes�'nde b�r 
k�ş�n�n öldüğü trafik kazası soruşturmasında adı şüphel� 
olarak yer alan Sayın Ural otomob�l�yle b�r k�ş�ye çarpıp 
kaçmakla suçlanıyor. Otomob�l�n�n parçaları �le araca 
bulaşan kan �zler� ve doku parçaları, mahkeme kararıyla 
kr�m�nal �ncelemeye gönder�ld�. Kazada ölen 32 yaşındak� 
Hasan Boz'un yakınları, Ural'dan ş�kayetç� oldu.
Kazada yaşamını y�t�ren asansör tam�rc�s� Hasan Boz'un 
eş� 2 çocuk annes� Sümeyra Boz, “Eş�m�n ölümünden 
Sayın Ural sorumludur. Eş�m yaptığı b�s�klet kazasından 
sonra yerde yatarken, araç ez�p ölümüne neden olup 
kaçmış. Olay yer�nde durup eş�me yardım etmes� 
gerek�rken kaza yer�nden kaçmasını ona yakıştıramadık” 
ded�.
Oğlunun ölümü �le yıkılan baba Mustafa Boz �se “En aşağı 
yüz metre oğlumu sürüklem�ş, o şek�l bırakmış. 200-300 
metre mesafede arabasını g�zlem�ş. Sonuna kadar 
davacıyım. Avukat tuttuk, ş�kayetç�y�z” d�ye konuştu.
S�n�r kr�zler� geç�rerek gözyaşlarına boğulan anne Ayşe 
Boz �se “Çarpmış n�ye kaçmış? n�ye haber�n� b�ze 
vermem�ş? N�ye b�z�m �le olmamış? H�ç v�cdan yok mu bu 
adamda, çarpıp n�ye kaçıyor, n�ye gel�p acımızı 
paylaşmıyor? Hem çarptı da hem kaçtı. B�ran evvel bu 
adaman cezasını çekmes�n� �st�yorum” d�ye ağladı.
23 Haz�ran 2009'da yaşanan bu skandalın hesabını 
CHP Çanakkale İl Başkanı Met�n Üm�t Ural bunun 
hesebını nasıl verecek? “Ne alaka kardeş�m!” 
d�yeb�l�rs�n�z, haksız da sayılmazsınız. Kazayı yapan 
Mers�n M�lletvek�l� Kad�r Ural, CHP'l� Met�n Üm�t Ural'ı 
sırf soyadı aynı d�ye böyle b�r şeyle suçlayamazsın. Bu 
hays�yets�zl�kt�r, saçmalıktır, bu aymazlıktır, bu �t�bar 
su�kastıdır…. Ne desen�z haklısınız. Böyle saçmalık mı 
olur. Olur vallah� de olur b�llah� de olur. Bakın benzer b�r 
hays�yets�zl�ğ�, saçmalığı aymazlığı, �t�bar su�kastını CHP 
İl Başkanı Met�n Üm�t Ural yapıyor, gel�n anlatayım.
24 Mart 2022 tar�h�nde Merkez Cevatpaşa mahalles�nde 
509 konutluk TOKİ projes�n�n �hales� yapılacak. TOKİ bu 
evler� �ht�yaç sah�pler� �ç�n yapıyor, dolaysıyla başvuruları 
alırken başvuran k�ş�n�n dar gel�rl� olup olmadığını 
detaylıca araştırıp başvurusunu öyle kabul ed�yor. Başvuru 
kabul ed�ld� d�ye hemen ev sah�b� olamıyorsun b�nlerce 
başvuru olduğu �ç�n kura çek�m� yapılıyor. 
CHP İl Başkanı Met�n Üm�t Ural bu projede hak sah�b� 
olanlardan b�r�s�n�n soyadının Makas olduğunu söyleyerek 
“kuralarda annen�z, babanız veya 1. Derece yakın 
akrabanıza üyel�k hakkı çıkmış mıdır?” d�ye soruyor. B�r 
de projede M�mar-Mühend�s yakınınız var mı d�ye 
soruyor. 
Met�n Üm�t Ural, sırf s�yaset yapacağım d�ye 
sorusunun �ç�ne “anne/babayı” da katarak �thamlarda 
bulunuyor. Yaptığı şey s�yasete değ�l en hafif tab�r�yle 
ahlaksızlıktır. Bu kadar mı ac�z duruma düşmüştür k� 
�ft�ralarına �nsanların anne/babasını da katıyor.  
Çanakkale'de 300'ü aşkın soyadı Makas olan �s�m var. 
Bunların bazıları İl Başkanı Na�m Makas'ın yakın akrabası 
bazıları uzak. Bunların �ç�nde asgar� ücretle çalışan onlarca 
�s�m var. Fırıncısı var, fayansçısı var, �nşaat �şç�s� var. 
Na�m başkan �ş� gücü bıraksın bu akrabaları ne yapıyor 
d�ye m� baksın. 
Vardır yoktur kısmıyla �lg�lenm�yor. Ama Ural'ın �lk 
�ft�rası değ�l bu geçt�ğ�m�z aylarda da benzer b�r �ft�ra 
atmıştı ne oldu? Yalan olduğu, �t�bar su�kastı olduğu ortaya 
çıktı. 
Burada özne Na�m Makas değ�l b�r başka �s�m �ç�n de 
böyle b�r şey yapılsa bunun adı hays�yets�zl�kt�r, 
saçmalıktır, aymazlıktır, �t�bar su�kastıdır….  O zamanda 
aynı şek�lde karşı çıkarız, çıkmalıyız! Bağıra bağıra bunun 
adı “hays�yets�zl�kt�r” demel�y�z…

Bağıra Bağıra Bunun Adı 
“Haysiyetsizliktir” Demeliyiz

Bu Oda Hiç mi İyi Bir Şey Yapmıyor? 

Aksi Halde “Dışardan Geldiler….” 
Diye Başlayan Cümleleri Çok Duyarız 
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Zeytinliklerin maden projelerine açılması Çanakkale 
Belediyesi Mart Ayı Belediye Meclis Toplantısı'nda 
gündem dışı bölümünde görüşüldü. Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan, “Komik, çok enteresan bir şey var, 
yönetmelikte kamu yararından bahsediliyor. Burada 
zeytinlikler kesildikten sonra nasıl bir kamu yararı 
oluyor ben bunu anlamıyorum. Aklımızla alay ediyorlar. 
Türkiye'nin zaten yağ açığı var ve ithal etmek zorunda 
kalıyor” dedi. AK Parti Çanakkale Belediyesi Meclis Grup 
Başkan Vekili Esra Yüksel'in “AK Parti İktidara geldiğinde 
80 milyon olan zeytin ağaçlarımızın sayısı şu anda 180 
milyon” ifadelerine yanıt veren CHP Belediye Meclisi 
Grup Başkan Vekili Erdal Gezen ise Zeytin ağaçlarının 
sayısı artmış olabilir ama üretim azaldı.  Dengeyi 
oluşturamıyorsanız şu anda mevcut zeytinyağının litresi 
markette 70 TL üretimi arttıramadığınız zaman 
istediğiniz kadar ağacı arttırın bir faydası olmaz” dedi. 
Türkiye'de 1 Mart'ta Resmi Gazete'de yayımlanan yeni bir 
yönetmelikle zeytinliklerin maden projelerine açılması 
mümkün hale geldi.
Sadece üç maddenin yer aldığı Belediye Meclisinde 
gündem dışı konuşmalara ağırlık verildi. Zeytinlikler  
hakkında görüş bildiren Belediye Başkanı Ülgür Gökhan 
şu başlıklara vurgu yaptı.

 “BU KATLİAMIN DA DURMASI ŞART”
Ayın birinde başımıza bir taş düştü,  zeytinlik taşı. 
Yıllardır teşebbüs edilip meclisten geçirilemeyen bir 
yasa, arkadan dolaşılıp iki puan alarak Enerji ve Tabi 
Kaynaklarının yönetmeliği ile değiştirildi. Bunun altında 
Tarım ve Orman Bakanlığının imzası yok. Dünya fosil 
yakıt yakmaktan vazgeçiyor biz de fosil yakıt 
çıkartmaya çalışıyoruz.  Ne pahasına? Güzelim 
zeytinliklerimiz yok etme pahasına.  Enerji ve Tabi 
Kaynakları yapıyor gibi görünse de herkes var bu işin 
içinde fakat çok komik, çok enteresan bir şey var,  
yönetmelikte kamu yararından bahsediliyor. Yani bur 
zeytinliklerden kömür çıkınca kamu yararına olacak 
niye? Çünkü buradan elektrik üretilecek.  Burada 
zeytinlikler kesildikten sonra nasıl bir kamu yararı 
oluyor ben bunu anlamıyorum. Aklımızla alay ediyorlar. 
Buraları bir an önce bu yönetmeliğin iptal edilmesi 
gerekiyor.  Türkiye'nin zaten yağ açığı var ve ithal etmek 
zorunda kalıyor. Bir tarafından delerseniz bu zeytin 
yasalarını, bunun sonu gelmez.  Yırca'da termik 
santralleri için zeytinlikler kesilmişti.  Burada biz zeytin 
dikerek bir bahçe yaptık.  Yırca'da da oraları tekrar 

mahkeme kararı ile 666 tane zeytin dikildi ve o katliam 
durduruldu.  .”

“ÇEVRE MÜCADELESİNDE 
YARGILANMAKTAN ONUR DUYARIM”
 “Bu kamu yararına değil, kamu vicdanını zedeleyen bir 
durumdur.  Bu duruma müdahil olmamız gerekirse 
oluruz. Çevre tecavüzleri bitmiyor arkadaş.   Kadın 
katliamı gibi Çevre Tecavüzü de bitmiyor.  Ne demek 
istiyorum? Biliyorsunuz, Terzilere- Serçeler Altın Gümüş 
Madeni projesi ÇED Raporunu iptal etmişti. Terziler-
Serçeler niye önemli? Bizim su depomuza 1600 metre.  
Kirazlı ile ilgili yargılanıyorum. Hiç önemli değil, çevre 
mücadelesinde yargılanmaktan onur duyarım.  Burada 
da bu mücadeleyi yapacağız ve suyumuzu korumamız 
lazım. Ama bu kadar da yüzsüzlük olmaz diye 
düşünüyorum.”

“AK PARTİ İKTİDARA GELDİĞİNDE 80 
MİLYON OLAN ZEYTİN 
AĞAÇLARIMIZIN SAYISI ŞU ANDA 180 
MİLYON”
Gündem dışı söz alan AK Parti Çanakkale Belediyesi 
Meclis Grup Başkan Vekili Esra Yüksel ise  “Covid -19 
salgını sonrasında dünyada hızla artan enerji talebini 
yerli kaynaklarla karşılanma talebini küresel enerji 
piyasalarındaki ani dalgalanmalara karşı daha fazla 
önem kazandı.  Ayrıca bu dönemde ülkeler enerji arz 
güvenliğini teminat altına alabilmek için yedi yirmi dört 
kesintisiz enerji sağlayan santralleri tekrar devreye 
almaya başladı.  Ülkemizin son dönemlerde çift hanelere 
ulaşan ekonomik büyüme sürecini sağlayacak en önemli 
ölçüt ise sürekli ve kaliteli enerji sağlayacak arzıdır. 
Böyle bir gerçek var. Özellikle elektrik üretirken dışa 
bağımlı olduğumuz ve doğalgazdan ürettiğimiz için Covid 
ve savaşlar gibi dünyada etkili olan olaylar esnasında 
ürünleri alırken çok fahiş dalgalanmalar oluyor bunun 
etkisini enflasyonla olarak görülüyor.Kurumlar kamuya 
hizmet eden ev ortak akla uyan yönetmelikler ve 
düzenlemeler yapar.  Zaman içerisinde değişime ihtiyaç 
duyan, evrilmeye yönelen yeni yönetmeliklerle 
yöntemler ortaya çıkarırlar.  Bu da kamuya bir hizmettir.  
Dünyada enerji üretim arz edildiği için ve dışa bağımlı 
olmamak için nasıl savunmada milli olalım diyorsak 
enerji üretiminde de milli olalım düşüncesi ile elektriği 

kömürden karşılama gibi bir düşünce hâkim olmuş.  Bu 
amaçla da yönetmeliği okuduğumuzda bu kömür 
madenlerinin olduğu yerde zeytinlikler varsa bunlar 
taşınacaktır. Bu durum karşısında 'İktidar zeytinlikleri 
madencilere peşkeş çekiyor' diye bir söylem de 
başlatmış. Böyle bir şey yok.Devletin dolayısı ile AK Parti 
hükümetlerinin zeytin konusundaki politikaları ile ilgili 
bilgiye dayanan birkaç şey söylemek istiyorum.  AK Parti 
İktidara geldiğinde 80 milyon olan zeytin ağaçlarımızın 
sayısı şu anda 180 milyon.  Zeytinliklerimizde %5 imar 
vardı. AK Parti İktidarında bu oran kalktı zeytinliklerin 
içine sadece zeytin tesisi kurabilme kararı getirildi.  
Ayrıca AK Parti zeytin ağaçları için hedef koydu ve 
İspanya'dan sonra en fazla zeytin ağacına sahip ülkeyiz.  
Yani zeytin kanunu diye kanun çıkaran devlet, 
zeytinliklerini korumak için de popülist söylemlerde 
bulunanlardan daha güçlüdür.  Görüşlerimiz farklı da 
olsa tek ortak noktamız zeytinlerimiz çok değerli sahip 
çıkmalıyız.  Ama aynı hassasiyeti körfez bölgelerinde 
CHP'ye ait olan, Kazdağlarındaki zeytinlikleri kurumlara 
sormadan imara açanlara karşı da hassasiyeti 
göstermelidir.”

“ZEYTİN AĞAÇLARININ SAYISI ARTMIŞ 
OLABİLİR AMA ÜRETİM AZALDI”
CHP Belediye Meclisi Grup Başkan Vekili Erdal Gezen ise 
gündem dışı yaptığı açıklamada, AK Parti Grup Başkan 
Vekili Esra Yükselin açıklamasına ithafen “Bu 
yönetmeliğin savunacak hiçbir tarafı yoktur.  Türkiye 
dünyadaki normal zeytinyağının ve zeytin üretiminin 
küresel olarak %15'ini karşılıyor.  Zeytin ağaçlarının 
sayısı artmış olabilir ama üretim azaldı.  Dengeyi 
oluşturamıyorsanız şu anda mevcut zeytinyağının litresi 
markette 70 TL üretimi arttıramadığınız zaman 
istediğiniz kadar ağacı arttırın bir faydası olmaz. Bu 
ülkede çevreye verilen zararın haddi hesabı yoktur.  
Bunun tartışılacak bir tarafı da yok. Bunun en net örneği 
Çanakkale'de kirazlı” dedi.

 “MONTRÖ TÜRKİYE'NİN MÜHRÜ, 
GÜVENCESİDİR”
Öte yandan, Meclis Toplantısı'nda  gündem dışı konuşan 
Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, “Ukrayna  Rusya 
arasındaki savaş hakkında değerlendirmelerde 
bulunarak, “Türkiye'de ve Montrö'yü küçümseyenler her 
halde Montrö'nün anlamını anlamışlardır her halde.  
Çünkü Montrö Türkiye'nin mührü, güvencesidir.” “Bu 
günlerin en önemli olayı Ukrayna ile Rusya arasındaki bir 
çatışma ortamının olması. Şunu değerlendirmek 
istiyorum, hepimizin izlediği gibi birçok masum sivil 
özellikle çocuk ve kadınların burada maalesef hayatlarını 
kaybetmeleri.  Bu arada orada bulunan Türk 
vatandaşlarımızın da kötü durumlarda olmaları.  Onların 
da bir an önce o topraklardan Türkiye'ye dönmeleri için 
çalışma yapılmasını temenni ediyoruz. Gelenler var ama 
orada kalanlar da ver, özellikle öğrenciler özellikle Kiev 
bölgesinde kalmaları canımızı sıkıyor. Ama onlar da 
inşallah bir an önce çıkarırlar.  Burada konu haklı olarak 
yine döndü dolaştı Montrö'ye geldi.  Bundan aylar önce 
Montrö tartışması vardı, Türkiye'de ve Montrö'yü 
küçümseyenler her halde Montrö'nün anlamını 
anlamışlardır her halde.  Çünkü Montrö Türkiye'nin 
mührü, güvencesidir.  Bunu Mustafa Kemal Atatürk ve o 
günkü Silah Arkadaşları bu anlaşma ile ilgili 
zamanlamayı ayarlamışlar. Lozan'da Boğazlar sorunu 
çözülmemişti, daha sonra ortam biraz daha rahatlayınca 
Boğazlar Konusunu tekrar gündeme getirerek o 
anlaşmayı imzaladılar”

BU KATLİAMIN DA DURMASI ŞART, 
AKLIMIZLA ALAY EDİYORLAR! 
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Sağlık Bakanlığı Koronavirüs Bilim Kurulu Üyesi Prof. Dr. 
Alper Şener, İzmir Kemeraltı, İstanbul İstiklal Caddesi gibi 
yoğunluğun fazla olduğu açık alanlarda maske takılması 
gerektiğine dikkat çekti. Şener, "Açık alan, denilince 
sağınızda solunuzda 1- 1,5 metre mesafede kimsenin 
olmadığı ve sizin o mesafeyi koruyabildiğiniz alan 
kastediliyor. Kapalı alan gibi kullanılması gereken 
kalabalık açık alanda bu, geçerli değil. Buralarda bireysel 
korunma önemli" dedi.
Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, dün koronavirüsle 
mücadelede yeni dönemin detaylarını açıkladı. Bilim 
Kurulu Toplantısı'nın ardından konuşan Bakan Koca, 
kaldırılan koronavirüs kısıtlamalarını duyurdu. Bilim 
Kurulu Üyesi Prof. Dr. Alper Şener de DHA'ya koronavirüsle 
mücadelede yeni dönemi değerlendirdi. Açık havada 
maske kullanımının kaldırılmasının beklenen sonuç 
olduğunu belirten Şener, "Dünyanın pek çok ülkesinde 
hatta aşılamaları bizden daha aşağı olan ülkelerde sadece 
açık alan değil tüm alanlarda maskeyi gündemden 
düşürdü. Salgının en başından beri uyguladığımız 14 
kuralda bir gevşeme, taviz vermedik. Hastaneye ve yoğun 
bakıma yatış, solunum cihazına bağlanma oranlarında 
düşme trendi ısrarla sürüyor. Bunun için önlemlerin tekrar 
gözden geçirilmesi gündeme geldi. Bu süreçte zaten sahada 
bazı uygulamaların karşılığı yoktu. Bazı uygulamalardan 
olumsuz geri bildirimler alınıyordu. HES kodu bunlardan 
biriydi. Başkalarının HES kodlarının kullanılması gibi farklı 
farklı terminojilerde bu işi bypass ediyordu. Dolaysıya HES 
kodunun gündemden kalkması yönünde genel bir fikir 
oluştu" diye konuştu.

'OMİCRON HALA RİSK'
Açık alanda maske kullanımı uygulamasının 
kaldırılmasının ardından dikkat edilmesi gerekenlere 
değinen Prof. Dr. Şener, "Her alanda maske kullanılmasının 
kalkması söz konusu değil. Kapalı alanda, özellikle 65 yaş 
üstü bireyler ve bağışıklığı baskılanmış bireylerle 
mesafenin kaybolduğu alanlarda mutlaka maskeyi 
kullanması gerek. Bunun dışında otobüsler, asansörler gibi 
kapalı alanlarda özellikle havalandırması iyi olmayan 
yerlerde mutlaka maske kullanılmalı çünkü Omicron 
varyantı kademeli olarak azalsa da halihazırda bizim için 

bir risk. Hastalığı atlatanlar 2'nci veya 3'üncü kez 
yakalandığında daha ağır atlatıyorlar" dedi.

 'AÇIK ALANDA KALABALIKLAŞILIRSA 
MASKE TAKMAK GEREKLİ'
Gerekli yerlerde mutlaka maske kullanılması konusunda 
uyaran Prof. Dr. Şener, "Maske takan veya maske 
zorunluluğu olan ülkelerde virüsün dağılımı ve yayılımıyla 
ilgili olumlu bir katkısı olmadığı gösterildiği için açık alanda 
dolaylı yoldan böyle bir gevşemeye gidildi. Bu gevşeme 
Türkiye gibi ülkelerde şöyle bir sakınca yaratabilir. Bunun 
genele yayılma gibi bir sakıncası var. Altını çizmek 
gerekiyor. Bu karar sadece açık alanlar için geçerli. Açık 

alanda kalabalıklaşılırsa maske takmak gerekli" diye 
konuştu.
İzmir Kemeraltı, İstanbul İstiklal Caddesi gibi yoğunluğun 
fazla olduğu açık alanlardaki dolaşmalarda da maske 
takılması gerektiğini vurgulayan Prof. Dr. Şener, "Açık 
alandan kasıt şu, içeriğini tam anlamak gerek, sağınızda 
solunuzda 1- 1.5 metre mesafede vatandaşın olmadığı ve 
sizin o mesafeyi koruyabildiğiniz alan kastediliyor. 
Dolayısıyla parkta tek otururken, maske takmanın anlamı 
yok. Deniz kıyısında tek başınızı yürüyorsanız, bisiklet 
sürüyorsanız da maske takmanın anlamı yok. Kapalı alan 
gibi kullanılması gereken kalabalık açık alanda bu, geçerli 
değil. Buralarda bireysel korunma önemli" dedi.

'KALABALIK AÇIK ALANDA 
BİREYSEL KORUNMA ÖNEMLİ’

Yargıtay'dan istifa kararı: Önce başka işe girmek suç değil
Yüksek Mahkeme, fesih için haklı 
sebepleri bulunan bir işçinin, fesih 
tarihinden sonraki işsizlik sürecini ve 
geçim koşullarını nazara alarak, 
fesihten önce başka bir işe 
başvurmuş olması ve bu 
başvurusunun kabul edilmesi feshin 
kötü niyetli olduğu sonucunu 
doğurmayacağına dikkat çekti.
Bursa'nın İnegöl ilçesinde özel bir 
şirkette çalışan İ.K., net 2 bin 500 TL 
maaş alırken banka hesabına bin 750 
lira yatırıldığını, kalan kısmının elden 
verilmesine itiraz etti.
Sigorta priminin aldığı maaşın 
altından yatmasının haksızlık 
olduğunu öne süren İ.K., noter 
kanalıyla istifa etti. İş Mahkemesi'nin 
yolunu tutan İ.K., sigorta primlerinin 
ise bankaya yatırılan kısım 
üzerinden eksik ödendiğini, fazla 
çalışma ve resmi tatil günlerinde çalışmalarının olduğunu, 
karşılığının kendisine ödenmediğini ve İş Kanunu madde 
24/2/e hükmü uyarınca iş akdi haklı sebeple feshettiğini, 

davalı tarafça ihtarnamede belirtilen süre içerisinde 
herhangi bir ödeme yapılmaması üzerine işçilik 
alacaklarının tahsili hedefiyle dava açıldığını dile getirdi.

İnegöl İş Mahkemesi, davanın 
kısmen kabulüne, kıdem tazminatı 
talebinin reddine, yüzde 15 
hakkaniyet indirimi ile fazla çalışma 
ücretine, yüzde 15 hakkaniyet 
indirimi ile ulusal bayram ve genel 
tatil ücretine hükmetti.
Mahkeme; davacının davalı iş yerinde 
çalışmakta iken kamu kurumuna 
atanmak üzere hazırlık işlemleri 
yaptığı, atanmasına ilişkin sürecin 
kesinleşmesi üzerine iş sözleşmesini 
haklı sebeple feshettiğini beyan 
etmiş ise de gerçek iradesinin başka 
kurumda çalışma olgusu olduğu 
sabit olmakla davacının kıdem 
tazminatına hak kazanamayacağına 
dikkat çekti.
Mahkeme kararını hem davacı hem 
de davalı avukatı istinafa götürdü. 
Bursa Bölge Adliye Mahkemesi 3. 

Hukuk Dairesi, tarafların istinaf başvurularının esastan 
reddine kesin olmak üzere karar verdi.
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“Farklı Branşlarda 17 Doktorumuz Göreve Başlıyor” 

1915 Çanakkale Köprüsü'ne 
yerleştirilecek dev top 
mermisi figürleri kente ulaştı
Projenin kalıcı çelik imalatlarını bitiren Çimtaş, son 
olarak kule üstü top mermisi figürlerinin yapımı ve 
şantiyeye sevkini de üstlendi.
Çanakkale Savaşı kahramanlarından Seyit Onbaşı'nın 
sırtında taşıdığı top mermisini sembolize eden, 4 
kulenin tepelerine monte edilecek, her biri 75 ton 
ağırlığında ve 20,5 metre yüksekliğindeki anıtsal 
yapıların imalatına 2021 yılının Ekim ayında başlandı.
İmalatları ve deneme çatımları Çimtaş Çelik'te 
tamamlanan bu yapılar, dün Bursa Gemlik 
Limanı'ndan 92 metre boyundaki "GMK-1" isimli 
gemiyle Çanakkale'ye sevk edildi. 1915 Çanakkale 
Köprüsü kulelerinin üzerinde yer alacak top mermisi 
figürlerini taşıyan gemi, sabah Marmara Denizi 
yönünden Çanakkale Boğazı'na girdi.
Köprünün altından geçen gemi daha sonra 
Gelibolu'nun Sütlüce mevkisinde bulunan şantiye 
alanına getirildi.
Top mermisi figürlerinin Asya ve Avrupa yakalarındaki 
kulelere montajının planlama dahilinde ilerleyen 
günlerde yapılacağı öğrenildi.

“Çanakkale'miz yeşillenmeye devam edecek”

AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Çanakkale'deki ormanlık alan, gençleştirme 
ve ağaçlandırma çalışmaları ile ilgili açıklamalarda bulundu.

Ormanların milli servet olduğunun altını çizen Turan; 
“Gelecek nesillere bırakacağımız en güzel miraslardan birisi 
ormanlarımız. Bildiğiniz üzere toplumumuzda orman ve 
ağaç sevgisini artırmak, bu bilinci geliştirmek için birçok 
proje hayata geçmeye devam ediyor.
Bu kapsamda 11 Kasım tarihini Milli Ağaçlandırma Günü 
ilan ederek ülkemizin dört bir tarafında adeta bayram 
havasında fidanları toprakla buluşturuyoruz. Ülkemizde 
2021 yılında her bir vatandaşımızın adına 3'er adeta fidan 
olmak üzere, yaklaşık 252 milyon fidan toprakla buluştu. 
Çanakkale'mizde bu sayı yaklaşık 8 milyon fidan. 
Çanakkale'de son 18 yılda toprakla buluşan fidan sayısı ise 
106 milyon” dedi.
Açıklamalarına devam eden Turan; “Özellikle son yıllarda 
meydana gelen orman yangınları ile birlikte aynı alanlarda 
ağaçlandırma çalışmaları son hızıyla devam ediyor. Adeta 
küllerinden doğan ormanlarımızı görmek oldukça sevinç 
verici. Bu konudaki en güzel örneklerden birine de 
Çanakkale'miz sahip. Hatırlayacağınız üzere 2008 yılında 

Çanakkale İntepe'deki çıkan yangında ne yazık ki yaklaşık 
1464 hektar ormanlık alanımız zarar görmüştü. Zarar gören 
tüm bu ormanlık alan gençleştirme ve ağaçlandırma 
çalışmalarıyla yeniden yeşillendi. Dikilen 2 milyon 267 bin 
adet fidan ile İntepe'miz yemyeşil bir görüntüye kavuştu. 
Milletvekilimiz Jülide İskenderoğlu ile birlikte 
Çanakkale'miz her zaman önceliğimiz. Yangından zarar 
gören her karış ormanımız için çalışmalarımız devam 
edecek” şeklinde konuştu.

Kadın Girişimcilere Destek
AK Parti Kadın Kolları tarafından düzenlenen 'Kadınlarla 
Büyük Türkiye yolunda' toplantısında, kurumların kadın 
girişimcilere hibe ve destek programları anlatıldı. 
Toplantıda konuşan AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu, Çanakkale'de 6 kadın kooperatifi 
kurduklarını, 12 kooperatif kurmak için çalışmaların 
sürdüğünü söyledi. 
AK Parti Kadın Kolları Genel Merkezince 81 ilde planlanan 
'Kadınlarla Büyük Türkiye yolunda' toplantısı, 
Çanakkale'de gerçekleştirildi. Toplantıya AK Parti Genel 
Merkez Kadın Kolları Başkan Yardımcısı (Tanıtım ve 
Medya Başkanı) Denizli Milletvekili Nilgün Ök, Genel 
Sekreter Aslı Seren, MKYK Üyeleri Sena Aktürk, Burçin 
Oğuz, Büşra Aktaş, Dora Kübra Yıldız, kurum temsilcileri 
ve kadınlar katıldı. 
Toplantıda konuşan Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu, AK Partinin kadına verdiği değeri 
hatırlatarak, “40 yıl sonra sayın Cumhurbaşkanımızın 
öncelikle bizlere verdiği değerde bugün kadınları temsilen 
mecliste Çanakkale Milletvekili olarak görev yapıyorum. 
Benim gibi 54 kadın vekilin 46 tanesi kadın kollarından 
gelme. Ülkemizde artık kadının adı da var, işi de var. Ve 
çok daha ileriye gidecek hayalleri ve umutları var. Bu 
toplantılar aslında onların eseri” dedi. 

Çanakkale'de köy köy dolaşıp, üretmek isteyen kadınlara 
yardımcı olmaya çalıştıklarını da söyleyen İskenderoğlu, “İl 
Müdürlerimizle son 1,5-2 yıldır Köylere gidiyoruz ve 
kooperatifçiliği anlatıyoruz. Kooperatif kurarsak ne 
yapabiliriz? Öncelikle dile getirmek istiyorum, asla evdeki 
kadına 'Ev kadını' demeyi doğru bulmuyorum. 'İşsiz kadın' 
demeyi doğru bulmuyorum. En büyük aslında iş emekçisi 
kadınlarımız ev hanımları. Onlara asla laf söyletmeyiz. 
Kooperatifçilikte de kadınımız ürettiğiyle ne yapabiliri 
çalıştık. 6 tane kadın kooperatifi kurduk o dönemde. Ve 
daha da devam ediyor. Ticaret İl Müdürlüğümüzün, Ticaret 
Bakanlığımızın 150 bin lira hibe programından 5 tane 
kadın kooperatifimizi faydalandırdık. Bu sayının artacağını 
ve şunun müjdesini veriyorum, 12 kadın kooperatifi 
çalışmasını daha gerçekleştiriyoruz değerli Kadın Kolları İl 
Başkanımızla. Bizim kadınımız Beykoz cam üretiyor 
kurduğumuz kooperatiflerde. Çini üretiyor. Bizim 
kadınımız seramik üretiyor. İpek böceği yapıyor ve ipek 
dokumayı öğreniyor kadınlarımız ve eriştemizi yapıyoruz, 
kuskusumuzu yapıyoruz, salçamızı, reçelimizi yapıyoruz. 
Gastronomi ile ilgili dersler alıyoruz. Dikiş dikiyoruz. Hatta 
Yenice Nevruz köyündeki Nevruz Köy Kadınları 
Kooperatifimizde İspanya'ya ihracat yapıyor kadınlarımız. 
O yüzden Çanakkale daha çok yol yürüyecek. Evet 

adımlarımız gümbür gümbür gelsin diye de Vali beyin 
önderliğinde, Vali beyin koordinatörlüğünde bir internet 
sayfası oluşturuyoruz. Çünkü kadın kooperatiflerinin en 
büyük sıkıntısı pazarlama alanı. Biz onlara destek olma 
adına Bülent beyle birlikte böyle bir yol açmayı uygun 
gördük” diye konuştu. 
Toplantıda, İŞKUR, GMKA, ORKÖY, TKDK, Tarım İl 
Müdürlüğü, KOSGEB gibi kurumların temsilcileri, girişimci 
kadınlara sağladıkları hibe ve destek programları ile 
başvuru koşulları hakkında bilgiler verdiler. Kadınların 
ilgiyle takip ettikleri etkinlikte, daha önce bu 
programlardan faydalanarak kendi işlerini kuran kadın 
girişimciler, yaşadıkları süreçleri anlattılar. 
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Çanakkale Kırım Tatarları Derneği tarafından, Rusya'nın 
Ukrayna'ya karşı başlattığı savaşı kınamak için İskele 
Meydanı'nda Ukrayna Çanakkale Fahri Konsolosluğu 
organizasyonunda 'savaşa hayır mitingi' düzenlendi.
Protestoda bir açıklama yapan ve Ülkelere seslenen 
Çanakkale Kırım ve Dobruca Tatarları Kültür ve Dayanışma 
Derneği Başkanı Erol Günaydın “Putin rejimi Avrupa'nın 
merkezinde insani bir felaket yarattı. Dünya buna sessiz 
kalmamalı.  Ukrayna'yı duyun. Ukrayna'ya destek verin. 
Ukrayna'yı acımasız ve alçak Rus karşısında yalnız 
bırakmayın" dedi.
Çanakkale Kırım ve Dobruca Tatarları Derneği tarafından, 
Rusya'nın Ukrayna'ya karşı başlattığı savaşı kınamak için,  
İskele Meydanı'nda Ukrayna Çanakkale Fahri Konsolosluğu 
organizasyonunda 'savaşa hayır mitingi' düzenlendi.

“Ukrayna'da Büyük Bir İnsanlık Felaketi 
Yaşanıyor”
Kalabalık grup ellerindeki Kırım, Ukrayna ve Türk 
bayraklarıyla bir süre Rusya aleyhinde slogan attı, Ukrayna 
Milli Marşı'nı söyledi. Ukrayna'nın Çanakkale Fahri 
Konsolosu Mehmet Işık, Rusya'nın Ukrayna'ya yaptığı 
zulmü protesto etmek için toplandıklarını belirtti. 
Rusya'nın şu anda Ukrayna topraklarına her yerden 
saldırdığını kaydeden Işık, "Ukrayna'da büyük bir insanlık 

felaketi yaşanıyor şu anda. Biz daha çok işin insani 
tarafındayız. Oradaki insanlar şu anda perişan. Onlara bir 
dilim ekmek daha fazla nasıl göndeririz. Nasıl sağlık 
malzemesi gönderip, yardım edebiliriz onlarla ilgileniyoruz. 
Bununla ilgili Ukrayna Büyük Elçiliği'nin başlattığı bir bağış 
kampanyası var. Biz de Çanakkale Fahri Konsolosluğu 
olarak burada Çanakkale halkından yardım talep ediyoruz. 
Bununla ilgili çalışmalarımıza devam ediyoruz" dedi.

“Ukrayna'yı duyun. Ukrayna'ya destek 
verin”
Çanakkale Kırım ve Dobruca Tatarları Kültür ve Dayanışma 

Derneği Başkanı Erol Günaydın ise Rusya'nın Ukrayna 
topraklarına alçak bir saldırı gerçekleştirdiğini kaydetti. 
Ukrayna topraklarının nerdeyse tamamında savaş 
olduğunu belirten Günaydın  "Hepimiz biliyoruz ki  Rusya  
Devleti Ukrayna Topraklarına  alçakça bir saldırı 
gerçekleştirdi. Şu anda Ukrayna topraklarında  neredeyse 
tamamında  savaş var. Ukrayna şehirleri bombalanıyor, 
siviller hedef alınıyor, öldürülüyor. Rusya, füzeler, ağır 
toplar ve yasaklı misket bombaları kullanıyor. Rus 
askerleri Çernobil Nükleer Santralini ele geçirmiş 
bulunuyor. Rivne ve Khmelnitsky nükleer santralleri de 
önemli hedefleri arasında. Bu bütün dünya için büyük bir 
tehlike arz ediyor. Rusya Devleti'nin şu anda yaptıkları 
uluslararası terörizm olarak nitelendiriliyor. Barışçıl, 
demokratik ve Avrupalı Ukrayna şu anda dünyanın en 
acımasız ordusuna karşı savunmada. Rusya'nın eylemleri 
barışa ve insanlığa karşı suçtur. Ukrayna Ordusu ve 
kurulan yerel savunma birlikleri işgalcilere karşı 
kahramanca savaşıyor.  Ukrayna ve tatar halkları 
örgütleniyor.  Molotof kokteylleri hazırlayıp düşmana 
zaiyat vermeye çalışıyorlar.  Onlar evlerini ve topraklarını 
savunuyorlar.  Putin rejimi Avrupa'nın merkezinde insani 
bir felaket yarattı. Dünya buna sessiz kalmamalı.  
Ukrayna'yı duyun. Ukrayna'ya destek verin. Ukrayna'yı 
acımasız ve alçak Rus karşısında yalnız bırakmayın" dedi.

'Ukrayna'yı yalnız bırakmayın!’

“Toparlanmaların ivme kazandığı gözlenmiştir”

Müstakil Sanayici ve İş Adamları Derneği (MÜSİAD) Şubat 
ayı SAMEKS verileri açıklandı. MÜSİAD Çanakkale Şube 
Başkanı Şerif Mutlu Şubat ayı SAMEKS verilerini 
değerlendirdi. 
MÜSİAD Çanakkale Şube Başkanı Şerif Mutlu, Şubat ayı 
SAMESK verileri ile ilgili değerlendirmede bulundu.
Başkan Mutlu yapmış olduğu değerlendirmede, “2022 
yılına pozitif bir giriş yapan mevsim ve takvim etkisinden 
arındırılmış SAMEKS Bileşik Endeksi artış eğilimini Şubat 
ayında da sürdürmüş ve böylece ilk çeyreğe ilişkin olumlu 
görünüm arz etmeye devam etmiştir. Bu dönemde hem 

sanayi hem de hizmet sektöründeki toparlanmaların ivme 
kazandığı gözlenmiş ve 2 aylık aradan sonra 50 referans 
değeri üzerine yükselerek artışa geçen SAMEKS Hizmet 
Sektörü Endeksi dikkat çekmiştir.
Üretim artışı gözlenmiş, hizmet sektöründe ise girdi 
alımlarının yüksek seyrini koruması sektör geneline dair 
ivme artışının belirleyicisi olmuştur. Söz konusu gelişmeler 
neticesinde 52,7 seviyesinde gerçekleşen mevsim ve 
takvim etkisinden arındırılmış SAMEKS Bileşik Endeksi; 
pozitif görünümünü bu dönemde de sürdürmüş ve Şubat 
ayına ilişkin ekonomik aktivitenin canlılığa işaret etmiştir.
Mevsim ve takvim etkisinden arındırılmış Hizmet Sektörü 
SAMEKS Endeksi, 2022 Şubat ayında önceki aya göre 1,4 
puan artarak 51,1 seviyesine yükselmiştir.
Bu gelişmede girdi alımlarının önceki aya göre 3,2 puan 
artış kaydederek 72,1 seviyesine yükselmesi etkili olurken; 
sektör genelinde iş hacmi ise 6,9 puan artış kaydetmesine 
karşın 44,7 puanlık seviyesiyle durağan görünümünü bu 
dönemde de sürdürmüştür. Bu dönemde 53,8 puanlık 
seviyesiyle tedarikçilerin teslimat süresi alt endeksi mal ve 
hizmet tedarikinin olumlu seyrettiğine işaret ederken; 47,8 
seviyesinde gerçekleşen nihai mal stoku alt endeksinde ise 
negatif görünüm devam etmiştir. İstihdam alt endeksi ise 
önceki aya göre 1,3 puan artış kaydetmiş ve 4 aylık aradan 
sonra yeniden referans değerin üzerinde gerçekleşerek 
hizmet sektörü genelinde emek arz ve talebinin hız 
kazandığını göstermiştir” ifadeleri yer aldı.

Malkara-Çanakkale kesimi 
19 Mart'ta trafiğe açılıyor
Kınalı-Tekirdağ-Çanakkale-Savaştepe Otoyolu 
Projesi'nin 1915 Çanakkale Köprüsü dahil Malkara-
Çanakkale arası kesimi, 19 Mart'ta trafiğe açılacak.
Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı Karayolları Genel 
Müdürlüğünün konuya ilişkin ilanı Resmi Gazete'de 
yayımlandı.
Buna göre, Kınalı-Tekirdağ-Çanakkale-Savaştepe 
Otoyolu Projesi'nin 1915 Çanakkale Köprüsü dahil 
Malkara-Çanakkale arası kesiminin trafiğe açılması 
Bakanlık tarafından onaylandı.
Otoyolun bu kesimi 19 Mart'ta saat 00.01'den itibaren 
trafiğe açılacak. Köprülü kavşaklar, ücret toplama 
istasyonları gibi belirli yerler ve şartlar dışında otoyola 
giriş ve çıkış yapılamayacak.
Kara yolu sınır çizgisi boyunca tel çitler veya duvarlar 
bu tür çıkışları engellemek amacıyla tesis 
edildiğinden, bunların açılması, yıkılması, kesilmesi ve 
başka şekilde tahrip edilmesi yasak olacak.

AK Parti Merkez İlçede Yeni Yönetim Oluşturuldu
Bir süre önce Aynur Tuna Yavaş'ın başkan 
olarak atandığı AK Parti Çanakkale 
Merkez İlçede yeni yönetim kurulu 
oluşturuldu.  
AK Parti Çanakkale Merkez İlçe Başkanı 
Aynur Tuna Yavaş tarafından yapılan 
açıklamada, “Ak Parti Genel Merkez 
Teşkilat İşleri Başkanlığımızın 
tensipleriyle 02.02.2022 tarihinde 
Çanakkale Ak Parti Merkez İlçe Başkanı 
olarak atandığım görevime birlikte devam 
edeceğim yol arkadaşlarımın asil ve 
yedek yönetim kurulu listesi aşağıdaki gibidir. Kamuoyuna 
sunulur” ifadelerine yer verildi.
Başkan Yavaş'ın açıkladığı Merkez İlçe Başkanlığı Yönetim 
Kurulu Listesi şöyle oluştu;

(Asil Üyeler); Ahmet Erzi, Ali Ekber Anıl, Arzum 
Menekşe Çelik, Canan Taş, Emine Karaköse, 
Emre Altındağ, Erhan Taylan, Erhan Kalburcu, 
Fatih Acar, Hülya Karagöz, Hüseyin Doğan, 
İbrahim Yerli, İlknur Sorulmaz, İsmail Özkan, 
İsmail Akman, Kübra Kılıç, Mehmet Saman, 
Melih Gündoğdu, Mert Soykan, Muhittin 
Kayhan, Murat Kurnaz, Mücahit Akan, Necdet 
Koca, Özkan Gülen, Seyfi Bulut, Süleyman 
Gündüz, Tamer Bıyıklı, Vahdet Akpınar, Yunus 
Topkara.
(Yedek Üyeler); Ali Akçam, Tandoğan Yazıcı, 

Baki Pesen, Aslı Koç, Hakan Kaya, Fatih Bozkurt, Gülnaz 
Aymaz Olgun, Muhammet Cihan, Emin Başol, Vahit Akçalı, 
Mesut Özcan, Ekrem Günenç, Hikmet Koçer, Hasan 
Akbaba, Sıdıka Bozkurt.  

Çanakkale'yi başarıyla temsil ettiler
25-27 Şubat tarihlerinde İstanbul'da yapılan Büyükler Salon 
Türkiye Şampiyonası'nda ilimizi temsilen katılan Oğuz Uyar 
200 metrede Türkiye şampiyonu, Nihan Akaman 60 metre 
engellide Türkiye 3'ncüsü, Emre Deya 60 metre engellide 
Türkiye 5'ncisi oldu. 25-27 Şubat tarihlerinde İstanbul'da 
yapılan Büyükler Salon Türkiye Şampiyonası'nda ilimizi 
temsilen katılan Oğuz Uyar 200 metrede Türkiye 
şampiyonu, Nihan Akaman 60 metre engellide Türkiye 
3'ncüsü, Emre Deya 60 metre engellide Türkiye 5'ncisi oldu.
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Boğaz Medya'nın sosyal medya hesaplarında 
“N'apıyorsunuz?” programında Gazeteci Hasan Sami Er'in 
sorularını yanıtlayan Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, 
İnşaatı devam eden belediye binası ile 1915 Çanakkale 
Köprüsü'nün inşaatının karşılaştırılmasına, “Eğer ben de 
yurt dışından devlet garantili kredi alabilseydim ben de 
bitirmiş olurdum. Ama sonra onu nasıl öderdik bilmiyorum” 
dedi.
 Boğaz Medya Sosyal Medya Hesapları ve Çanakkale 
Belediyesi Youtube kanalından canlı olarak yayınlanan 
N'apıyorsunuz? programında Gazeteci Hasan Sami Er'in 
sorularını yanıtlayan Belediye Başkanı Ülgür Gökhan,  kent 
gündemi ve Belediye çalışmaları ile ilgili açıklamalarda 
bulundu. Kent gündeminden ekonomik krize kadar merak 
edilen konulara açıklık getirdi. AK Partililerin 'Biz iki senede 
köprü yaptık, Başkan 10 senede bina yapamadı' söylemleri 
de hatırlatılması üzerine de açıklama yapan Başkan Ülgür 
Gökhan “Doğrudur, haklılar. Eğer ben de yurt dışından 
devlet garantili kredi alabilseydim ben de bitirmiş olurdum. 
Ama sonra onu nasıl öderdik bilmiyorum” dedi.

Yeşil Bina Bitmedi İse Sebebi İktidarın 
Yarattığı Ekonomik Kriz
Yeşil yerel Bina ve Cennet Otoparkının tamamlanmasının 
neden geciktiği ile ilgili de açıklamalarda bulunan ve 
yaşanan ekonomik kriz sonrası müteahhitlerin durumuna 
değinerek özellikle süreci eleştiren AK Partililere de cevap 
veren Belediye Başkanı Ülgür Gökhan “Yeşil Binada daha 
önce de çalışmalar devam ediyordu. Ama artık görünür 
hale geldi.  Yeşil Binamız geçen seneden beri yapılıyor.  Şu 

an itibari ile kaynak sorunumuz da yok.  Bu senenin 
sonunda inşallah bitmiş olacak. Yeşil Bina polemik konusu 
yapılıyor.  AK Partililerin dilinde 'Yeşil Binayı yapamadı' 
diye. Evet Yapamadık. Ama bizim beceriksizliğimizden 
değil,  ekonomik krizden dolayı yapamadık.  Bir önceki 
Müteahhit battı ve konkordato ilan etti. 2018'de oldu yeni de 
değil. Yani daha dolar 24 lira falan olmadan, daha 6 
liradayken oldu bu iş.  Ekonomik krize girdi, mal bulamadı,  
aynı şekilde Cennet Otoparkının müteahhidi de battı.  
Dolayısı ile laf etmesi gereken biri varsa o da benim, AK 
Partililer değil.  O ekonomik krizde Çanakkale Halkını 
zarara uğrattılar.  Çünkü Müteahhitler batınca yeni ihaleler, 
yeni ekonomik şartları, bu inşaatı çok fazla bir maliyete 
getirir.  Hâlbuki biz onu bitiriyoruz.  Bizim kaynaklarımız 
hazırdı, anlaşmamızı yapmıştık. Dolayısı ile benden 
kaynaklı durmadı bu inşaatlar. Esas yaşanan krizden dolayı 
müteahhit zor durumda kaldı ve bu İktidarın yarattığı 
ekonomik sıkıntıdan dolayı bitiremedik” dedi.

“Yurt Dışından Devlet Garantili Kredi 
Alabilseydim Ben De Bitirmiş Olurdum”
AK Partililerin 'Biz iki senede köprü yaptık, Başkan 10 
senede bina yapamadı' söylemleri de hatırlatılması üzerine 
de açıklama yapan Başkan Ülgür Gökhan “Doğrudur, 
haklılar. Eğer ben de yurt dışından devlet garantili kredi 
alabilseydim ben de bitirmiş olurdum. Ama sonra onu nasıl 
öderdik bilmiyorum.  Müteahhidin köprüde aldıkları kredi 
dolarla.  Ben dolarla almıyorum. Ben İller Bankasından Türk 
Lirası ile alıyorum.  Ben yine de orada fazla ağzımı 
açmıyorum. Ama eğer oralara gelirsek, sen şimdi köprüyü 
yaptın ama nasıl yaptın? Kendi cebinden Türk Lirası ile 
yapmadın onun için 15 Euro'ya geçirecekler arabaları.  Ben 
burada Türk Lirası ile borçlandım ve Çanakkale Halkını aşırı 
borçlanmadan uzak tuttum. Onların da yarım bıraktığı 
yerler var. Barbaros Mahallesinde spor salonu yapılıyordu, 
müteahhit kaçtı her halde.  Özel İdarenin oteli ne oldu?  
Tüneller yapılıyor hadi iyi kötü gidiyor ama Güzelyalı'daki 
spor merkezi kaç kere durdu. Neden?  Hep Müteahhitlerin 
ekonomik sıkıntılarından dolayı.  Burada kötülemek için 
saçma sapan eleştiri yapanlara gülüp geçiyorum. Çünkü bu 
noktada  bunun sebebinin AK Parti ve bu iktidarın sebep 
olduğu belli. Ekonomiyi berbat bir hale getirmişlerdir” dedi. 

Belediye Binasını İktidarın Yarattığı 
Ekonomik Sıkıntıdan Dolayı Bitiremedik 

14-15-16 Mart'a dikkat! 
Hastaneye gitmeyin!
Doktorlar Şubat ayında acil hizmetler dışında üç gün 
iş durdurmanın ardından 14-15-16 Mart günlerinde 
yeniden greve gideceklerini açıkladı.
Tıp Bayramına denk gelen haftada başta sağlıkta 
şiddet, düşük ücret, özlük hakları gibi sıkıntılar 
nedeniyle greve gidecek olan doktorlar acil çözüm 
bekliyor. Ayrıca bu tarihlerde hastaneden randevu 
alan ya da alacak olan hastaların,  mağdur olmamaları 
için ilgili birimle iletişime geçmeleri gerekiyor.
Türkiye'de hekimler başta sağlıkta şiddet, düşük 
ücret, özlük hakları gibi sıkıntılar nedeniyle bir süredir 
greve gidiyor. Türk Tabipleri Birliği (TTB) ve Aile 
Hekimleri Dernekleri Federasyonu (AHEF)  
öncülüğünde Şubat ayında acil hizmetler dışında üç 
gün iş durduruldu.

14-15-16 MART TARİHLERİNDE 
HASTANEYE GİTMEYİN 
Merkez İlçede sağlık hizmeti sunan Çanakkale 
Mehmet Akif Ersoy Devlet Hastanesi ve ÇOMÜ Sağlık 
Uygulama ve Araştırma Hastanesi ile Aile Sağlık 
Merkezleri doktorlar bu defa 3 gün iş bırakacak. 
Haftanın ilk üç gününe denk gelen grevde hastaneler 
sessizliğe gömülecek..
Doktorlar, 14 Mart Tıp Bayramı kutlamalarına hazırlık 
yaparken, 14-15-16 Mart günlerinde Tıp Bayramı 
kutlaması yerine; bir yandan da hastanelerde, sağlık 
Kurumlarında, Aile Sağlık Merkezlerinde tüm 
doktorların grev yaparak işi bırakacaklarını duyurdu.   
Hastaneden bu tarihlerde randevu alan ya da alacak 
olan hastaların,  mağdur olmamaları için ilgili birimle 
iletişime geçmeleri gerekiyor
Hekimlerin dile getirdiği sorunlara yönelik somut bir 
adım atılmaması üzerine TTB 14-15 Mart'ta, AHEF ise 
14-16 Mart arasında yeniden grev yapacağını açıkladı.
Çanakkale Tabip Odası 14-15- 16 Mart tarihlerinde 
hastaların randevu almaması, önceden ilgili birim ile 
iletişime geçmesi yönünde vatandaşları uyardı ve 14 
Mart Tıp Bayramı programının da detaylarını açıkladı.

DOKTORLAR BAYRAM KUTLAYACAK
Tıp Bayramı kutlamaları 14 Mart günü saat 10.00'da 
Cumhuriyet Meydanı'nda düzenlenecek resmi tören 
ile başlayacak.  Dr. Coşkun Bakar'la ile  "Çanakkale'de 
Bilim Yapmak, Öğretmek, Konuşmak"  söyleşisi ile 
devam edecek.  15 Mart Salı günü saat 17.30 - 20.30 
arasında, Turhan Mildon Kültür Merkezi 'nde, Tıp 
Bayramı Kokteyl ve 25. Yıl - 40. Yıl Plaket Sunumları 
gerçekleştirilecek.  16 Mart Çarşamba saat 18.00 - 
20.00 ile 17 Mart Perşembe saat 18.00 - 20.00 arasında 
Wabi Sabi Cafe'de Tanrıçalardan ve Cadılardan 
Bugüne Tıp ve İktidar Tarihi söyleşisi ve Polyksena 
Belgeseli Gösterimi olacak.

Ticarethanelerde kademeli elektrik fiyatlaması başladı
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan tarafından açıklanan 
elektrikte KDV indirimi ve kademeli tarifedeki yenilikler 
uygulamaya girdi.
Enerji Piyasası Düzenleme Kurumu (EPDK) da yeni tarifler 
hakkında yazılı bir açıklama yaparak bilgi verdi. Elektrikte bazı 
gruplarda KDV yüzde 18'den yüzde 8'e indirilmişti. Alınan 
kararlarla kademeli tarifede meskenler için limit aylık tüketimi 
240 kWh'ya yükseltilirken, ticarethaneler de kademeli 
uygulamaya dahil edildi. Dernek, vakıf ve Cemevleri ile köylerde 
içme suyu temin ve dağıtım amaçlı tesislerin elektrik abonelik 
statüsü ticarethane grubundan mesken grubuna alınarak 
ucuzlama sağlandı. Uygulamalar 1 Mart itibariyle başladı.

Ticarethanelerde kademeli elektrik 
fiyatlaması başladı
Ticarethane abonelerine kademe de başlamış oldu. Mart ayından 
geçerli olmak üzere günlük 30 kWh, aylık ise 900 kWh'ye kadar 
olan tüketimler en düşük bedelli ilk kademe içinde 
faturalandırılacak. Bu gruptaki abonelerin limit için kWh nihai 
bedeli 2,05 TL olarak uygulanacak. EPDK açıklamasında 
ticarethanelerin yüzde 91'ini oluşturan yaklaşık 6 milyon 315 bin 
abonenin bu limit içinde olduğu kaydedildi.

Dernek ve vakıflar, Cemevleri ticarethane 
statüsünden çıktı
EPDK ayrıca tarife uygulama esaslarında da değişiklik yaparak, 1 
Mart'tan geçerli olmak üzere, vakıf ve derneklerin iktisadi 
işletmeler hariç olmak üzere, dernek, vakıf merkez ve şubeleri, 
Cemevleri, köylerdeki içme suyu temin ve dağıtım amaçlı tesisleri 

mesken abone grubuna dahil etti. Böylece bu kuruluşlar daha 
ucuz elektrik abone grubuna geçmiş oldu.
Konutlarda KDV indirimiyle birlikte kWh bedeli limit dahilinde 1,26 
TL oldu
EPDK açıklamasında konutlar için limit içindeki tüketimlerde 
kilowattsaat ( kWh) bedeli meskenler için 1,26 TL olarak 
uygulanacak. Aşan kısımda ise kWh fiyatı 1,89 TL'ye yükselecek.
Konutlarda tüketime göre kademelendirilen elektrik fiyatlarında, 
en ucuz kademe limiti için önce aylık 150 kWh olarak belirlenmiş, 
yapılan zamlarla birlikte yüksek faturalar oluşunca eleştiriler 
üzerine ilk kademe limiti 210 kWh'ya yükseltilmişti. 
Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın açıkladığı kararla ilk kademe 1 
Mart'tan geçerli olmak üzere günlük 8, aylık 240 kWh'ya 
yükselmiş oldu.
EPDK açıklamasında, meskenlerde en düşük fiyatlamayı 
kapsayan ilk kademedeki tüketimin günlük 8 kilowattsaat (kWh) 
seviyesine çıkarıldığı hatırlatıldı. Aylık 240 kWh tüketime karşılık 
gelen bu uygulamayla mevcut tüketim seviyelerine göre 
meskenlerin yüzde 81'inin ilk kademe içinde kaldığı kaydedilen 
açıklamada, “Uygulama yaklaşık 32 milyon aboneyi 
kapsamaktadır. Yapılan yüzde 10'luk KDV indirimi ile birlikte 
mesken abonelerinin günlük 8 kWh'e kadar olan tüketim 
miktarları için nihai fiyat 1,26 TL/kWh, günlük tüketimlerinin 8 
kWh'ın üstündeki kısmı için ise 1,89 TL/kWh olarak 
uygulanacaktır” denildi.
EPDK açıklamasında, önceki limiti aşarak 240 kWh tüketen bir 
abonenin elektrik faturalarında yüzde 14 ucuzlama sağlanacağı, 
Şubat ayı itibariyle 240 kWh tüketimin yaklaşık 350 TL olan 
bedelinin 302 TL'ye gerileyeceği vurgulandı.
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Çanakkale'de biri özel biri devlet hastanesinde bulunmak 
üzere hizmet veren Diyaliz Merkezlerine bir yenisi daha 
eklendi. Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) 
Hastanesi Diyaliz Ünitesi  son teknolojik cihazlarla 
kesintisiz sağlık hizmeti sunmaya başladı.
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Hastanesi 
Diyaliz Ünitesi açılışı gerçekleştirildi.
Açılışa; Vali İlhami Aktaş, Rektör Prof. Dr. Sedat Murat, İl 
Genel Meclis Başkanı Nejat Önder, İl Sağlık Müdürü Dr. 
Gökhan Baştürk, Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Hüseyin 
Erkul, Prof. Dr. Okhan Akdur, Prof. Dr. Pelin Kanten, ÇOMÜ 
Başhekimi Doç. Dr. Hasan Ali Kiraz, ÇOMÜ Genel Sekreteri 
Ayhan Monus, ÇOMÜ Hastaneleri Başmüdürü Serap Yontar, 
Diyaliz Ünitesi Sorumlusu Dr. Öğretim Üyesi Serkan 
Bakırdöğen'in yanı sıra ÇOMÜ'lü akademisyenler ve sağlık 
çalışanları katıldı.

SON TEKNOLOJİ İLE DONATILMIŞ  11 
HEMODİYALİZ   CİHAZI BULUNUYOR
Saygı Duruşu ve İstiklal Marşının ardından gerçekleştirilen  
törende bir konuşma yapan Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sedat Murat, Ünite hakkında 
bilgiler vererek “Bu merkezimize gelen  hastalarımız kan 
tahlilleri ve testleri sürekli kontrol altında olacak.  Ünite 
içerisinde ayakta hastalara hizmet eden iki birimimiz daha 
var. Bu poliklinik hizmetleri de yine burada devam edecek.  
Yeni hizmete geçen ünitemiz son teknoloji ile donatılmış  11 

hemodiyaliz   cihazımız bulunuyor. Yine  ünite içerisinde 
Çanakkale'de sadece bu ünitede bulunan  Periton diyalizi 
dediğimiz ünitemizde tek.   Bu makine ile hasta evinde 
buraya ihtiyaç duymadan kendisi yapabilir ama ihtiyaç 
olduğu zaman üniteye gelebilir.  Tabi bizim bu hizmet 
devam ediyor ama  özellikle böbrek rahatsızlığı gibi  
nedenlerle buraya gelen hastalara yeni ünitemizde bu 
hizmeti vereceğiz” dedi.

BÖBREK NAKLİ BEKLEYEN 332 
HASTAMIZ VAR
ÇOMÜ Rektörü Sedat Murat, konuşmasının devamında 
Çanakkale'de böbrek nakli olmayı bekleyen ve tedavi 
gören vatandaşların böbrek nakli beklediğini belirterek 
“Çanakkale Merkezde 3 tane diyaliz merkezi bulunuyor. 
Bunlardan bir tanesi  özel diyaliz merkezi, birisi Mehmet 
Akif Ersoy Devlet Hastanemizde,  bir tanesi de bugün 
burada açıyoruz.  Bu merkezimizle beraber Çanakkale 12 
diyaliz merkezine ulaşıyoruz.  Çanakkale'mizde kayıtlı olan 
412 diyaliz hastası olduğunu biliyoruz.  Bir de tek böbrek 
nakli yapılan  ye Çanakkale'de yine Üniversite hastanemiz. 
2015 yılından beri 112 böbrek nakli yapılmış.  Böbrek olsa ve 
başvurular yapılsa bizdeki bu sayı daha da yüksek olurdu. 
Yani bizim kapasitemizin eksikliğinden değil. Ama bize 
başvuru yapmış 112 başvuru olmuş.  Şu anda da böbrek 
nakli bekleyen ilimizde 332 hastamız da bulunuyor” dedi.
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 

Sedat Murat,  konuşmasının ardından diyaliz ünitesi için 
bağışta bulunan ve ünitenin hayata geçirilmesinde emeği 
olanlara teşekkür plaketi verildi.  Vali İlhami Aktaş ve İl 
Genel Meclisi Başkanı Nejat Önder tarafından destekçilere 
plaketlerin takdiminin ardından gerçekleştirilen kurdele 
kesiminin ardından Diyaliz ünitesi hastaların hizmetine 
açıldı.

7 GÜN 24 SAAT HİZMET VERECEK
İç Hastalıkları Anabilim Dalı (Nefroloji) Dr. Öğr. Üyesi 
Serkan Bakırdöğen  ve hastane yönetim ekibi çabaları ile 
hizmet verilecek olan ve kronik böbrek yetmezliği olan 
hastaları için büyük hizmet niteliği taşıyan ünite için 
geçtiğimiz günlerde Faaliyet İzin Belgesi almıştı. Takipli 
hastaların yanı sıra, ani böbrek yetmezliği gelişen, hayati 
tehlikesi bulunup acil servise başvuran hastalara 7 gün 24 
saat hizmet verecek diyaliz merkezine, ayaktan başvuran 
hastalara hizmet veren 2 poliklinik de bulunacak. 
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Sağlık Uygulama ve 
Araştırma Hastanesinde 670 metrekare toplam alandan 
oluşan, içerisinde 11 hemodiyaliz cihazı, 2 poliklinik ve 1 
periton diyalizi ile vatandaşlara hizmet verecek.
Bünyamin Nami Tonka    

ÇOMÜ Diyaliz Ünitesi açıldı
7 GÜN 24 SAAT HİZMET VERECEK

ÇASİAD'tan Çanakkale'nin geleceğine yönelik çalışma

Çanakkale Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği (ÇASİAD), 
dünya ve Türkiye gündeminde ortaya çıkan gelişmeler 
doğrultusunda Çanakkale'nin geleceğine yönelik olarak 
çalışmalar başlattı.
Küresel manada iklim değişikliği ve dijital inovasyon 
süreçlerinin hızlanması, şehir özelinde ise Çanakkale'nin 
hem altyapı gücünü hem de ekonomik rekabet 

kapasitesini arttırmasını mümkün hale getirecek köprü 
inşasıyla birlikte kentler ve iş dünyası üzerinde büyük 
etkilerinin olacağı öngörülüyor. Bu kapsamda ÇASİAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Semih Başaran ve üyeler, 
şimdiden Çanakkale'nin geleceğinin konuşulması ve 
geleceğe hazırlık yapılması gerektiğini düşünüyorlar. 
Kentin kısa-orta ve uzun vadeli ekonomik-sosyal-çevre 

dinamikleri üzerinde konuşlanması planlanan çalışmalarla 
yerel şirketlerin rekabet güçlerinin geliştirilmesi ve 
sürdürülebilir kılınması hedefleniyor. Başkan Başaran, 
“Hedefimiz; kentin Cumhuriyet'in 2. yüzyılına hizmet 
etmesine yönelik deseninin anlaşılması ve tasarımına 
yönelik vizyonun ortaya konmasıdır, bunun için 
çalışacağız” açıklamasını yaptı. 
Başkan Başaran, “Çanakkale için başlatılan ve gelecek 
kuşaklar için büyük bir değer oluşturduğuna inanılan 
Çanakkale Vizyonu Tasarımı (ÇVT) çalışmasına yönelik 
olarak İstanbul Ticaret Üniversitesi Düşünce ve Proje 
Üretim Akademisi (DÜPA) 'Çanakkale Şehir Ekonomisi 
Analizi' başlıklı proje için bir protokol imzalamıştır. ÇVT 
projesine İstanbul Ticaret Üniversitesi öğretim üyesi Prof. 
Dr. Nazım Ekren başkanlık edecektir. Her iki kurumun 
oluşturacağı araştırma ekibi Çanakkale'nin karşı karşıya 
kaldığı ve kalabileceği ekonomik-sosyal-çevresel 
gelişmelere yönelik olarak stratejik bir çerçeve oluşturma 
sürecine girmiştir. Çalışma birçok açıdan kentin 
birikimlerini geleceğe taşıyacak ve gelecek neslin daha 
sağlıklı bir çevrede yetişmesini esas alacak bir anlayışta 
yürütülecektir” dedi.  

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
(ÇOMÜ) Hastanesi Ağrı Polikliniğinde 
(algoloji) enjeksiyon yöntemleri ve 
sinir blokajları uygulanarak hastalar 
tedavi ediliyor.

Konuyla alakalı üniversite 
hastanesinden yapılan açıklamada, 
“Kronik ağrı şikâyetleri hayat 
kalitesini olumsuz yönde etkileyen 
önemli bir sağlık problemidir. Uzamış 
ve kronikleşmiş ağrıları olan 
hastaların algoloji kliniğimizde tanı ve 

tedavileri gerçekleştirilmektedir. 
Ağrının nedeni teşhis edildikten sonra 
hastalar en uygun ilaçlarla ve 
girişimsel yöntemlerle tedavi 
edilmektedir. Ağrı tedavileri, 
multidisipliner bir yaklaşımla ele alınıp 
koordine edilmektedir. Bu çerçevede 
boyun, omuz ve kol ağrıları, sırt  
ağrıları, bel ve bacak ağrıları, 
nöropatik ağrılar, kanser ağrıları 
çeşitli enjeksiyon yöntemleri ve sinir 
blokajları uygulanarak tedavi 
edilmektedir” denildi.

ÇOMÜ Hastanesinde Ağrılara Tedavi
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Ukrayna savaşı nedeniyle bu ülkelerden ithalat 
yapılamaması, yağ sektöründe endişeye neden oldu.
Ukrayna savaşı nedeniyle bu ülkelerden ithalat 
yapılamaması, yağ sektöründe endişeye neden oldu. 
Bitkisel Yağ Sanayicileri Derneği (BYSD) Başkanı Tahir 
Büyükhelvacıgil, ''Yağlı tohum ihtiyacımız 3 milyon ton 
civarındadır. Biz 1,7 milyon tonunu karşılayabiliyor, 1,3 
milyon tonunu da ithal etmek zorunda kalıyoruz. Bunun da 
yüzde 55'ini Rusya'dan, yüzde 15'ini de Ukrayna'dan ithal 
ediyorduk. Savaş nedeniyle bu aksadı. Halen limanlarda 
bekleyen gemilerimiz var'' dedi.
Rusya'nın Ukrayna'ya yönelik saldırısının ardından her iki 
ülkeden de ham madde ithal eden yağ sektöründe, ürünleri 
taşıyacak gemiler Türkiye'ye gelemedi. Bu da sektörde 
endişeye neden oldu. Bitkisel Yağ Sanayicileri Derneği 
(BYSD) Başkanı Tahir Büyükhelvacıgil, “Ülkemizin ilk 10 
ithalat kalemi içinde yağlı tohum olarak 4'üncü sıradayız. 
Gerçekten buna bir çözüm üretmek lazım. Hem pandemi 
süreci hem de savaş bize gösterdi ki tarımda kendimize 
yetebilecek hale gelmemiz lazım. O nedenle bu süreçte 
ister istemez savaş etkiledi. Çünkü yıllarca bizim 
rekoltemiz, ürettiğimiz hasadımız, yağlı tohumlarda nisan 
ayı sonuna kadar yetebilecek halde tedarikimizi 
kullanabiliyorduk. Ondan sonrasını da hep ithal ediyorduk. 
Bu da bizim ihtiyacımız ülkemizde 3 milyon ton civarında. 

Nüfusumuzun gelişmesi, turizmin artması öyle olunca bu 
ihtiyaç 3 milyon ton iken, bunun 1,7 milyon tonunu 
karşılayabiliyor, 1,3 milyon tonunu da ithal etmek zorunda 
kalıyoruz. Bunun da yüzde 55'ini Rusya'dan, yüzde 15'ini de 
Ukrayna'dan ithal ediyorduk. Savaş nedeniyle bu aksadı. 
Halen limanlarda bekleyen sektörümüzün gemileri var'' 
dedi.

GEMİLER GELİRSE RAHATLAYACAĞIZ 
Sektördeki sorunu Ticaret Bakanlığı'na bağlı İthalat Genel 
Müdürlüğü'ne bildirdiklerini ifade eden Büyükhelvacıgil, 
“İthalat Genel Müdürlüğü'ne ricada bulunduk. Çok hızlı 
aksiyon aldılar. Gereken limanları kontrol etmek ve süreci 
çabuklaştırmak adına devletimiz tedbir aldı ve ilgileniyor. 
Tabi bu arada mühim olan ürünün raflarda bulunması. Biz 2 
yıldır bu pandemiyle birlikte sektörümüzün kıymetli 
temsilcilerine teşekkür ediyorum, devletimizin ilgili 
bakanlıklarına teşekkür ediyorum, müthiş bir birliktelik 
içinde hiçbir zaman raflarda ürünümüz boş kalmadı. 
Tüketicilerimiz rafta mutlaka ayçiçeği yağını bulabildiler. 
Bundan sonra da bulmaya devam edecekler. Bu gemiler 
gelirse rahatlayacağız demektir” dedi. 

HAM YAĞ TONU 2 BİN DOLARA YÜKSELDİ 
Rusya ve Ukrayna'da yaşanan savaş öncesi ham yağ ton 
fiyatının 1400 dolar civarında olduğunu ve şu an 2 bin 
dolara yükseldiğine dikkat çeken Büyükhelvacıgil, şunları 
söyledi
''Biz sezon başında ham yağ ton fiyatları 1330 dolar 
civarında iken, kasım- aralık ayında, hatta ocak ayında en 
son savaş öncesi 1400- 1460 dolar civarında iken bugün 2 
bin doları geçen fiyatları duyuyoruz. Ama bir yandan da bu 
fiyatı duyduğumuzda bile satış gerçekleşmiyor. Satış 
gerçekleşse 'Swift' ile ilgili Rusya'nın bankalarla olan 
problemi var. Arkasından tahmil- tahliye problemleri, 
ürünün nasıl geleceği problem var. Tek dileğimiz umarız bu 
savaş biter, insanlar müzakere masasında buna çözüm 
bulabilirler. Umarım çabuk çözülür diye düşünüyorum.''

UKRAYNA'DA EKİM OLMAZSA SIKINTI 
YAŞANABİLİR
Savaş nedeniyle Ukrayna'da bu yıl ekim olmazsa 
önümüzdeki yıl da sorun yaşanacağını belirten 
Büyükhelvacıgil, devletin önlem alması gerektiğini, 
ayçiçeği ve türevleri aspir, kanola ve soya üretiminin 
desteklenmesi gerektiğini söyledi.
Büyükhelvacıgil, ürün ihtiyacının Balkan ülkelerinden 
karşılanabileceğini ifade ederek, ''Balkan ülkelerinde ürün 
var. Moldova, Bulgaristan ve Romanya'da biraz ürün var. 
Oralarda da bizimle eş değer miktarda ürün üretiyorlar. 
Onların nüfus yapıları bize göre daha az. Devletimizin güçlü 
ve güzel ilişkileri var. Çünkü serbest piyasaya çıktığınızda 
satıcılar çekiniyor ve uzak duruyor. Sanki devletimizin bu 
arada devreye girip çok rahat ürün tedarik edebileceğini 
umuyorum. Ona yapacak kudrete sahibiz'' dedi. 
Ürün tedariki sorunu yaşanmaya devam ederse 
stokçuların piyasaya çıkabileceğini ifade eden 
Büyükhelvacıgil, ''Mal bulamazsanız, ister istemez 
stokçular olacaktır, o bir gerçek. Ama mühim olan biz güzel 
bir ülkeyiz, güzel insanlarımız var. Buna fırsat vermezler 
diye düşünüyorum'' diye konuştu. 
Yağlı tohum fiyatının yükselmesine rağmen şu an bu 
artışın tüketiciye yansıtılmadığını belirten Büyükhelvacıgil, 
''Yağlı tohumun ton fiyatı şu an 2 bin dolar civarında; ama 
işlem oluşmadı. Tüketiciye fiyat olarak pek fazla bir şey 
hissettirmemeye çalışıyoruz. Sektörümüze bir kez daha 
teşekkür ediyorum. Çok zarif ve kıymetli davranıyorlar. 
Fırsatçılık diye sektörün asla hedefi yok. Çünkü biz yağ 
sektörüyüz her zaman sorumluluğumuz var. Bu 
sorumluluğumuz bilincinde arza devam ediyoruz'' 
ifadelerini kullandı. 

Rusya- Ukrayna Savaşı, Yağ 
Sektöründe Endişeye Neden Oldu

Un, et ve yağ ihracatına kısıtlama önlemi
Tarım ve Orman Bakanlığı'nın ihracatında dönemsel 
düzenleme yapma yetkisi kapsamına dahil olan ürünlerin 
listesi genişletildi.
Ocak ayında 20 tarım ürününün ihracatında dönemsel 
düzenleme yapmaya yetkilendirilen Tarım ve Orman 
Bakanlığı'nın yetki kapsamına dahil olan ürünlerin listesi 
genişletildi. Listeye dahil olmak ihracatın doğrudan 
kısıtlanacağı anlamına gelmiyor.
1 ay önce 20 ürüne ilişkin yetki alan Bakanlık, hafta 
başında zeytinyağı, fasulye ve kırmızı mercimek ihracatına 
kısıtlama getirmişti.
Resmi Gazete'de yayınlanan Cumhurbaşkanı Kararı ile 
Rusya ile Ukrayna arasındaki savaş sebebiyle arz sıkıntısı 
yaşanılacağı düşünülen, bazı un ve yağ çeşitleri de listede 
eklendi. Bu kapsamda Bakanlık; pirinç, buğday ve mısır 
unu, mısır irmiği, buğday irmiği, aşurelik buğday, soya yağı, 

ayçiçeği tohumu yağı ve mısır ihracatına da kısıtlama 
getirebilecek. Tarım ve Orman Bakanlığı iznine bağlanan 
ürünler arasında ayrıca büyükbaş ve küçükbaş hayvan eti 

de dahil edildi.
Bakanlığa 27 Ocak'ta verilen yetki kapsamında; patates, 
domates, kuru soğan ve sarımsak, fasulye, patlıcan, sivri 
biber, zeytin, portakal, kırmızı mercimek, limon, karpuz, 
elma, zeytinyağı, tavuk eti, tavuk yumurtası ve tereyağı 
yer alıyordu.
Yağlı tohum ithalatında gümrük vergisi sıfırlandı
İthalat rejimi kararında değişiklik yapılarak, ayçiçeği, mısır, 
kolza ve palm yağı gibi ürünlerde 30 Haziran 2022'ye kadar 
gümrük vergisi sıfırlandı.
Resmi Gazete'de yayınlanan karara göre 1205 Gümrük 
Tarife Pozisyonlu(GTP) Rep ve kolza tohumları, 1507 GTİP'li 
ham yağ, 1511 GTP'li pal yağı, 1512 GTP'li ayçiçeği tohumu ve 
aspir yağı, 1514 GTP'li kolza yağı ve 1515 GTP'li mısır yağının 
gümrük vergisi yüzde 1 olarak uygulanacak.
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Marmara Denizi'ndeki müsilaja ilişkin son durumu 
değerlendiren İstanbul Üniversitesi Su Bilimleri Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Melek İşinibilir Okyar, 'Marmara Denizi'nde 
evet şu an bir müsilaj var. Geçen seneki gibi etkili olmasını 
beklemiyoruz, istemiyoruz ve umuyoruz olmaz' dedi.
Marmara Denizi'ndeki müsilaja ilişkin son durumu 
değerlendiren İstanbul Üniversitesi Su Bilimleri Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Melek İşinibilir Okyar, "Marmara 
Denizi'nde evet şu an bir müsilaj var. Geçen seneki gibi 
etkili olmasını beklemiyoruz, istemiyoruz ve umuyoruz 
olmaz" dedi.
Müsilaj geçen yıl yoğun görüldüğü Marmara Denizi'ni 
kaplamıştı. Yapılan çalışmalar sonucunda deniz 
yüzeyindeki deniz salyası temizlendi. İstanbul Üniversitesi 
Su Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Melek İşinibilir 
Okyar, Marmara Denizi'ndeki müsilaja ilişkin son durumu 
DHA'ya anlattı. 

"BİR DAHA MÜSİLAJIN 
GÖRÜLEBİLECEĞİNİ SÖYLÜYORDUK"
Prof. Dr. Melek İşinibilir Okyar, "Aslında Marmara 
Denizi'nde müsilaj tamamen bitmemişti. Yok olmuştu evet 
ama müsilajı oluşturan sebepler hala devam ediyordu. 
Dipte dalış yapanlar tarafından, hem de rutin 
takiplerimizde müsilajın suyun altında çok az da olsa 
mevcut olduğunu biliyorduk. Bir daha görülebileceğini de 
söylüyorduk. Bu bizim için sürpriz olmadı. Marmara 
Denizi'nde evet şu an bir müsilaj var. Geçen seneki gibi 
etkili olmasını beklemiyoruz, istemiyoruz ve umuyoruz 
olmaz" dedi.

"MÜSİLAJ 1 YILDA OLMADI GEÇMESİ DE 
HEMEN OLMAYACAK" 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı'nın almış 
olduğu kararlar çerçevesinde müsilaja yönelik eylem kararı 
alındığını anlatan Prof. Dr.  Okyar, "Bu eylem planının 
uygulanması son derece önemli. Bununla ilgili de 
çalışmalar rutin olarak yapılıyor. Müsilaj 1 yılda olmadı. 
Uzun bir dönemin sonucunda meydana gelen bir sonuçtu. 
Müsilajın geçmesi de hemen olmayacak. Zaman zaman 
müsilajı görebiliriz. Bizim üzerimize düşen görev Marmara 
Denizi'nin bir daha müsilaj yaşanmaması adına 
önlemlerimizi almak ve iyileşmesini beklemek. Çünkü şu 
an Marmara Denizi hasta" diye konuştu. 

"MÜSİLAJ YAVAŞ YAVAŞ AZALARAK 
BİTECEK" 
Prof. Dr. Melek İşinibilir Okyar "Geçen seneki müsilaj 
sorunundan ders çıkardığımızı umuyorum. Halk bilinçlendi 
diye düşünüyorum. 2007-2008 yılında da müsilaj olmuştu 
ve o zamandan beri zaten bölgesel olarak balıkçılar 
tarafından bize haber geliyordu. Balıkçılar 'Dipte müsilaj 
var' diyorlardı. Aslında vardı o hep görünür olmamıştı. 
Bizim de projelerimiz sürüyor. Sürekli her ay 
gözlemlerimizi sürdürüyoruz. Biz aldığımız örnekleri analiz 
etme aşamasındayız ama şunu diyebilirim. Dalarak 
çalışma yapan arkadaşlarımızdan aldığımız bilgiler 
dahilinde suyun altı, geçen yıla göre çok daha iyi durumda. 
Geçen yılki gibi büyük kütleleri görmüyoruz. Müsilajı 
oluşturan türlerin yoğunluğu söz konusu. Son görünen 
müsilaj küçük bir alanda ortaya çıktı. Müsilaj yavaş yavaş 
azalarak bitecek" dedi. 

"DENİZDE PİSLİK, MÜSİLAJ YOK" 
Balıkçılar ise geçen yılın aksine müsilaj görmedikmerini 
ifade ettiler. Kartal'da balıkçılık yapan Faik Altınbaş ise, 
"Denizde pislik, müsilaj yok. Adaların etrafı Pendik, Tuzla 
tarafı hep dolaşıyoruz. İnşallah bir daha olmaz. Balıkçılar 
çok etkilendi. Ağlarımızı atıyorduk, batmıyordu. Kokusu 
vardı. Bu sene görmedik" diye konuştu. Bir başka balıkçı 
Mehmet Erdemir, 45 senedir balıkçılık yaptığını 
söyleyerek, "Bu sene yok görmedik" dedi.

“Marmara Denizi'nde şu an bir müsilaj var”

Çanakkale'de Deprem Anı ve Tahliye Tatbikatı Gerçekleştirildi
İçişleri Bakanı Süleyman Soylu'nun talimatıyla 1-7 Mart 
Deprem Haftası etkinlikleri kapsamında ülkegenelinde 
tüm okullarda eş zamanlı olarak gerçekleştirilen “Deprem 
Anı ve Tahliye Tatbikatı”, Çanakkale Anadolu İmam Hatip 
Lisesinde Vali İlhami Aktaş'ın katılımı ile yapıldı.
İçişleri Bakanı Süleyman Soylu'nun talimatıyla 1-7 Mart 
Deprem Haftası etkinlikleri kapsamında ülkegenelinde 
tüm okullarda eş zamanlı olarak gerçekleştirilen “Deprem 
Anı ve Tahliye Tatbikatı”, Çanakkale Anadolu İmam Hatip 
Lisesinde Vali İlhami Aktaş'ın katılımı ile yapıldı.
Deprem Anı ve Tahliye Tatbikatına Vali İlhami Aktaş'ın yanı 
sıra Boğaz ve Garnizon Komutanı Tuğamiral Mustafa 
Turhan Ecevit, İl Emniyet Müdürü Faruk Karaduman, İl 
Jandarma Komutanı J. Kd. Albay Tahsin Saruhan, Sahil 
Güvenlik Çanakkale Grup Komutanı SG. Yb. Ercan Oran, 
AFAD Müdürü İbrahim Tarı, İl Milli Eğitim Müdürü Ferhat 

Yılmaz, İl Sağlık Müdürü Op. Dr. Gökhan Baştürk, 
Çanakkale Orman Bölge Müdürü Enver Demirci, DSİ 252. 
Şube Müdürü Murat Lütfü Güldoğan, Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği İl Müdürü Bekir Çelen, Çanakkale Kızılay 
Şube Başkanı Ergin Sezen, kurum müdürleri, AFAD 
Ekipleri, kızılay personeli, Çanakkale Özel İdare Çözak 
ekibi, AKUT ekipleri, okul idarecileri, öğretmenler ve 
öğrenciler katıldı.
İldeki tüm okullarında aynı anda yapılan Deprem Anı ve 
Tahliye Tatbikatında Çanakkale Anadolu İmam Hatip Lisesi 
öğrencileri, alarm çalmasıyla sınıflardaki sıraların altına 
girerek deprem pozisyonu aldılar. İkinci alarm sesinin 
duyulmasıyla da öğrenciler okulu tahliye ederek bahçedeki 
güvenli alana geçtiler. Tatbikatı izleyen ve bir açıklamada 
bulunan Vali İlhami Aktaş, “Deprem öncesi, deprem anı ve 
deprem sonrasında yapılması gerekenlerle ilgili hepimize 

işler düşüyor. Deprem konusunda hepimizin bilinçli 
davranması gerekiyor. Kamu kurumlarımız da afet anında 
koordineli hareket edebilmelidir" dedi
Depreme karşı daima hazırlıklı olmanın önemine değinen 
Vali İlhami Aktaş, “Depremi engelleyemeyiz ancak 
alacağımız tedbirlerle can ve mal kayıplarını azaltabiliriz. 
Allah, gerçeğini yaşatmasın, tüm afetlerden korusun” 
ifadelerini kullandı. Tatbikat sonrasında öğrenciler bir süre 
görüşerek sohbet eden Vali İlhami Aktaş, derslerin de 
başarılar diledi. Tatbikata katılan personellere göstermiş 
oldukları dikkat ve hassasiyetten dolayı teşekkür eden Vali 
İlhami Aktaş, çalışmalarında başarılar diledi. Deprem Anı 
ve Tahliye Tatbikatı sonrasında Vali İlhami Aktaş, tatbikata 
katılan ekipler ile hatıra fotoğrafı çektirdi.  

Bakanlıktan 'vadesi geçmiş vergi borcu' kararı
Resmi Gazete'de yayımlanan "Muhasebat Genel Müdürlüğü 
Genel Tebliği"ne göre, vadesi geçmiş vergi borçları kamu 
alacaklarından mahsup edilebilecek.
Hak sahiplerinin vadesi geçmiş vergi borçları, ödemenin 
tamamı beklenilmeksizin, merkezi yönetim kapsamındaki 
kamu idarelerinden olan alacaklarından mahsup 
edilebilecek.
Hazine ve Maliye Bakanlığının ödeme belgelerinde vadesi 
geçmiş vergi borçları ile yasal tevkifat ve diğer kesintilerin 
mahsubuna ilişkin "Muhasebat Genel Müdürlüğü Genel 
Tebliği" Resmi Gazete'de yayımlanarak yürürlüğe girdi.
Buna göre, hak sahibine ait hak edişin tamamına ilişkin 
ödeme süreci tamamlanıncaya kadar, hak sahibinin vadesi 
geçmiş vergi borcunu ve diğer kesintilerini karşılayacak 

tutara kadar olan kısmı için ödeme emri belgesi 
düzenlenerek mahsuben ödeme gerçekleştirilebilecek.
Bu kapsamdaki ödemelere ilişkin işlemlerin elektronik 
ortamda yürütülmesine ilişkin usul ve esaslar Bakanlıkça 
belirlenecek. Bakanlık ayrıca tebliğ kapsamındaki 
işlemlerde kamu idareleri ve ödeme türleri itibarıyla farklı 
uygulamalar belirlemeye yetkili olacak.
Uygulama ile hem kamu alacağı hızlı bir şekilde mahsuben 
tahsil edilmiş olacağı hem de hak sahiplerinin, ödemelerin 
tamamını beklemelerinden kaynaklanan gecikme 
nedeniyle, verginin zamanında ödenmemesinden kaynaklı 
olarak faiz gibi yükler altına girmeleri ve vergi borcu 
nedeniyle kamu ihalelerine katılamamaları gibi 
mağduriyetleri önlenmiş olacağı bildirildi.
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Rusya'nın Ukrayna'yı işgalinin ardından gözler tekrardan 
Montrö Boğazlar Sözleşmesi'ne çevrildi. Bu sözleşmeye 
göre boğazlardan geçecek gemilerin kararını Türkiye 
verecek. Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Fen 
Edebiyat Fakültesi Tarih Bölümü Dr. Öğretim Üyesi Mithat 
Atabay ise “Montrö Boğazlar Sözleşmesi boğazların 
anahtarını Türkiye'ye verdi. Karadeniz bir barış denizi 
olarak yeni savaşların önüne geçilmesini sağladı. Bugün de 
Türkiye bu hakkını kullanıyor. Karadeniz'e kıyıları olan 
Rusya, Ukrayna, Romanya, Bulgaristan, Gürcistan gibi 
ülkelerin güvenliği Türkiye'nin elinde” ifadelerini kullandı.
Rusya'nın Ukrayna topraklarını işgalinde 7.güne girildi. 
Saldırılarda çok sayıda vatandaş hayatını kaybetti ve 
yaralandı. Bunun üzerine Montrö Boğazlar Sözleşmesi 
tekrar gündeme geldi. Yaşanılan olaylar çerçevesinde 
Montrö Boğazlar Sözleşmesi'ndeki 19.Madde göze çarpıyor. 
Bu maddeye göre; Türkiye savaşan bir devlet değilse 
geçecek olan savaş gemilerinin kararını Türkiye veriyor. 
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Fen Edebiyat 
Fakültesi Tarih Bölümü Dr. Öğretim Üyesi Mithat Atabay 
gazetemize Montrö Boğazlar Sözleşmeleri ile ilgili önemli 
açıklamalarda bulundu.
Boğazın anahtarı Türkiye'de
Boğazların tarih boyunca büyük devletlerin mücadele alanı 

olduğunu belirten Dr. Öğretim Üyesi Mithat Atabay “Burası 
tabi çeşitli savaşlara da sahne oldu.  Montrö'de toplanan 
konferansta savaş zamanı nasıl bir durum olacak bir de 
barış zamanında nasıl bir durum olacak diye iki kategori 
ayrıca Karadeniz'e sahilleri olan devletler ve sahilleri 
olmayan devletlerin geçişleri nasıl olacak şeklinde 
görüşmeler yapıldı. Bu görüşmeler çerçevesinde de 
boğazların ticaret gemilerine açık bulundurulması, savaş 
konusunda ise bu konu ile ilgili olarak Türkiye savaşan bir 
devlet değilse geçecek olan savaş gemilerinin kararını 
Türkiye'nin vermesi kararlaştırıldı. Özellikle 19.maddede 
açık şekilde bu yazıyor. Bu Türkiye'nin hakkıdır ancak 
istisnai durumlar var. Bu istisnai durumlardan bir tanesi 
Birleşmiş Milletler bir konuyla karar aldıysa bu bir yardım 
olabilir ya da özel bir geçişle ilgili olabilir bu statüdeki 
gemiler geçebilir. Asıl geçiş konusu Karadeniz'e sahili 
olmayan devletlerin Karadeniz'de bulunduracakları gemi 
sayısı ve süresi belirtilmiştir. Bu kararlarla boğazların 
anahtarı Türkiye'ye verdi. Karadeniz bir barış denizi olarak 
yeni savaşların önüne geçilmesini sağladı. Bugün de 
Türkiye bu hakkını kullanıyor.

Karadeniz'e kıyıları olan devletlerin 
güvenliği Türkiye'de

Dr. Öğretim Üyesi Mithat Atabay sözlerine şöyle devam etti; 
“Karadeniz'e kıyıları olan Rusya, Ukrayna, Romanya, 
Bulgaristan, Gürcistan gibi ülkelerin güvenliği Türkiye'nin 
elinde. O yüzden boğazların anahtarı bugün Türkiye'dir ve 
Türkiye bu anahtarı barış barış için kullanıyor. Bugün en 
çok tartışılan konu Karadeniz'e sahili olan ülkelerin savaş 
gemileri nasıl geçebilir. Bu konuda da 19. Maddede açıklık 
var. Diyor ki, bir gemi gideceği liman Karadeniz'de 
bulunuyorsa savaş durumu dahil o zaman oraya gidebilir 
diye açık şekilde yazmış durumda. Dışarıdan gelen 
gemilerin tüm kontrolü Türkiye'ye verilmiş. 86 yıldır da 
boğazlar Türkiye'nin güvencesi altında bulunuyor. Montrö 
Zaferi diye eskiden her yıl kutlama yapılırdı. Boğazlar 
bölgesi dediğimiz bölgeye giriş Çanakkale'den yapılıyor. 
Dolayısıyla Çanakkale Boğazı bütün fonksiyonlarını yerine 
getirmiş oluyor.”

SAVAŞIN KİLİDİ: BOĞAZLAR

Prof. Perinçek: “Her An Deprem Olabilir 
Artık Yetkilileri Uyarmıyorum!”
Tekirdağ'da yaşanan depremin ardından açıklamalarda 
bulunan ve depremin Çanakkale için ciddi bir uyarı 
olduğunu dile getiren Çanakkale 18 Mart Üniversitesi'nden 
emekli Prof. Dr. Doğan Perinçek, 'İmralı-Ayvacık-Tekirdağ 
Şeytan Üçgeni içinde her an deprem olabilir' dedi.
Tekirdağ'da yaşanan depremin ardından açıklamalarda 
bulunan ve depremin Çanakkale için ciddi bir uyarı 
olduğunu dile getiren Çanakkale 18 Mart Üniversitesi'nden 
emekli Prof. Dr. Doğan Perinçek, "İmralı-Ayvacık-Tekirdağ 
Şeytan Üçgeni içinde her an deprem olabilir. Farkında 
iseniz artık yetkilileri uyarmıyorum. Beni ve 
meslektaşlarımın uyarısını dinleyen yok. Üstelik bir de 
rahatsız oluyorlar.  AFAD'da görevli en yetkin ağızdan 
telefon geldi. Duyduğum şu; "Hocam halkı 
telaşlandırmayalım” ifadelerine yer verdi
 Önceki gün AFAD'dan yapılan açıklamaya göre; Tekirdağ'ın 
Şarköy ilçesinde 4,1 büyüklüğünde deprem meydana 
gelmişti.
 Tekirdağ'da yaşanan depremin ardından açıklamalarda 
bulunan Çanakkale 18 Mart Üniversitesi'nden emekli Prof. 
Dr. Doğan Perinçek,  “İmralı-Ayvacık-Tekirdağ Şeytan 
Üçgeni" içinde kalan ve Çan yakınlarında olan 7 
büyüklükteki 1737 depreminden bu güne 285 yıl geçmiş 
durumda. Dolayısıyla İmralı-Ayvacık-Tekirdağ Şeytan 
Üçgeni içinde her an deprem olabilir. Farkında iseniz artık 

yetkilileri uyarmıyorum. Beni ve meslektaşlarımın 
uyarısını dinleyen yok. Üstelik bir de rahatsız oluyorlar. 
Hatırlanacağı gibi geçtiğimiz aylarda Dardanos (Çanakkale) 
yakınlarındaki bir faydan kuyu suyuna sıcak su karışımı 
olmuştu. Yörede ikamet eden bir arkadaşımın haber 
vermesi ardından alana gittim ve düşüncelerimi sayfamda 
paylaştım. Ardından AFAD'da görevli en yetkin ağızdan 
telefon geldi. Duyduğum şu; "Hocam halkı 
telaşlandırmayalım” ifadelerine yer verdi ve şu 
açıklamaları yaptı:

 “DURUM ENDİŞELENMEME YOL 
AÇIYOR”
 “İmralı-Ayvacık-Tekirdağ şeytan üçgeni içinde gerilim 
büyüyor. Dün gece olan 4.2 büyüklükteki Tekirdağ 
depreminin anlamı nedir? Marmara depreminin habercisi 
mi yoksa Çanakkale (Biga-Çan-Bayramiç-Ayvacık) fay 
hattı için yeni bir uyarımı? Bence Çanakkale için bir uyarı 
niteliği taşıyor. Özellikle son 5 yıldır dikkatimi çeken bir 
konuyu sürekli sayfamda paylaşıyorum. Marmara 
Denizinde olan depremler Tekirdağ güneyinde 
kümeleniyor. Buradan daha Batıya Şarköy dolayına 
geçemiyor. Aksine Marmara Adası dolayında yoğunlaşıyor 
ve Erdek Karabiga ve Biga dolayına yöneliyor. Bu durum 
endişelenmeme neden oluyor ve dikkatimi Erdek-Biga-

Çan-Bayramiç-
Ayvacık 
yakınlarından 
faylara 
yönlendiriyor. Bu 
yorumum son 5-7 yıl 
içinde bölgede olan 
irili ufaklı deprem 
gözlemlerime 
dayanıyor. Bu 
çerçevede "İmralı-
Ayvacık-Tekirdağ 
Şeytan Üçgeni" 
terimini kullanmayı 
uygun gördüm. Bu 
şeytan üçgeni içinde 
kalan ve Çan 
yakınlarında olan 7 
büyüklükteki 1737 
depreminden bu 

güne 285 yıl geçmiş durumda. Dolayısıyla İmralı-Ayvacık-
Tekirdağ Şeytan Üçgeni içinde her an deprem olabilir.”

 “İMRALI-ÇANAKKALE-TEKİRDAĞ 
ŞEYTAN ÜÇGENİ” 
“İkinci şeytan üçgeni ise: İmralı-Çanakkale-Tekirdağ 
Şeytan Üçgeni. Bilindiği gibi bu şeytan üçgeni içinde kalan 
6.7 büyüklükteki 1875 Güzelyalı depremi var. Güzelyalı 
depremi üzerinden 147 yıl geçmiş. 7 büyüklükteki 
depremler ortalama 250 yılda bir tekrarlanıyor. Bu 
ortalamanın istisnaları var; en yeni örnek 2020 yılı 
sonunda yaşadığımız Kuşadası-Sisam depremi. Bu deprem 
119 yıl içinde bir kez daha tekrarlandı.”

 “ARTIK YETKİLİLERİ UYARMIYORUM”
 “Farkında iseniz artık yetkilileri uyarmıyorum. Beni ve 
meslektaşlarımın uyarısını dinleyen yok. Üstelik birde 
rahatsız oluyorlar. Hatırlanacağı gibi geçtiğimiz aylarda 
Dardanos (Çanakkale) yakınlarındaki bir faydan kuyu 
suyuna sıcak su karışımı olmuştu. Yörede ikamet eden bir 
arkadaşımın haber vermesi ardından alana gittim ve 
düşüncelerimi sayfamda paylaştım. Ardından AFAD'da 
görevli en yetkin ağızdan telefon geldi. Duyduğum şu; 
"Hocam halkı telaşlandırmayalım.”
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Çanakkale Lezzetleri deyince akla gelen il ürünlerin 
başında yer alan zeytin ve Peynir geliyor. Bu lezzetleri ile 
Dr. Mimar Kadir Topbaş Gösteri ve Sanat Merkezinde 
2.İstanbul Peynir Fuarı ve 1.Zeytin Festivalinde görücüye 
çıkan Çanakkale lezzetleri 3-6 Mart 2022 tarihleri arasında 
gerçekleşti.
Geçtiğimiz perşembe günü ziyaretçilere kapılarını açan 
İstanbul Peynir Fuarı ve 1.Zeytin Festivalinde Türkiye'nin 
peynir çeşitliliğinin Türkiye'de ve dünyada tanıtılmasına 
vesile olarak, sektörün üretim ve satışlarının katlanarak 
artması ve dünyada hak ettiği yeri alması hedeflenmekte 
ayrıca, bu yıl ilki düzenlenen Zeytin Festivali ile de peynir 
varsa zeytinde var bilinciyle zeytin ve zeytinyağı 
üreticilerine kapılarını açarak hedef genişletiliyor. 
Türkiye'nin birçok şehrinden peynir, zeytin ve zeytinyağı 
çeşitlerinin yer aldığı fuarda, Çanakkale Ticaret Borsası 
240 metrekarelik standında coğrafi işaretli Ezine 
Peynirinin, zeytin ve zeytinyağının tadım ve tanıtımlarını 
gerçekleştiriyor. Festifal ve Fuar  Açılışında Çanakkale 
standını İstanbul Büyükşehir Belediyesi Başkanı Ekrem 
İmamoğlu ziyaret etti. Ziyarette Başkan İmamoğlu'na 
Çanakkale ürünleri takdim edildi.
Çanakkale Ticaret Borsası standında Ezine Peynirciler 
Derneğine bağlı dernek üyeleri ve Borsa üyeleri NS Sezgin, 
Karadane Zeytincilik, Sezers Oliva, ASA Kahramanlar, 
Şengören Süt Ürünleri, Peyziyade Peynirleri, H.Ö.444 
Öztürkler, Doğruluk Ezine Peynirleri, Tekçe süt ürünleri, 
Hacıpaşa Zeytinyağları, Safiden Zeytinyağları, Mavras 
Zeytinyağları, Tahsildaroğlu Süt Ürünleri, S.S.Pıtıreli 
Tar.Kalk.Koop ve Güntepe Reçelleri temsilcileri yer 
almakta.Stantta gelen ziyaretçileri Çanakkale Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı S.Kaya Üzen ve firma 
temsilcileri ağırlıyor. Açılışta Çanakkale standını İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi Başkanı  Ekrem İmamoğlu ziyaret 
etti. Ziyarette Başkan İmamoğlu'na Çanakkale ürünleri 
takdim edildi.
Ayrıca Borsa üyelerinden S.S. Geyikli Beldesi Tarımsal 
Kalkınma Kooperatifi ise bireysel stantları ile katılım 

sağlayarak kooperatife bağlı üyelerin markalarının 
tanıtımını gerçekleştirmektedirler.

COĞRAFİ İŞARETLİ EZİNE PEYNİRİ VE 
ZEYTİNYAĞLARI İLE İSTANBUL'DA GÖZ 
DOLDURUYOR
 Fuara ilişkin açıklama yapan Çanakkale Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanı Kaya Üzen; 2019 yılında ilki 
gerçekleştirilen Türkiye'nin ilk Ulusal Peynir Festivaline 
üyelerimiz ile beraber katılım sağladık. İki yıl aradan sonra 
yeniden Borsamız çatısı altında üyelerimiz ve Ezine 

Peynirciler Derneğimiz 
işbirliğinde 240 
metrekare alanda 16 
firmamız ve geniş 
katılımla yerimizi 
aldık.
Çanakkale Ticaret 
Borsası olarak, böyle 
bir organizasyonun 
içerisinde yer 
almaktan son derece 
mutluyuz. İlimiz başlı 
başına ürünleri ve 
değerleri açısından 
marka bir şehir. Ticaret 
Borsası olarak İlimiz ve 
markalarımıza katkı 
sağlayacak her 
organizasyonun içinde 
yer aldık, almaya da 
devam edeceğiz.
 Başkan Üzen Ticaret 
Borsası olarak 
amaçlarının daha fazla 
üyeyi, markayı 
fuarlarda görmek 
olduğunu dile 

getirdi.Başkan Kaya Üzen son olarak, standımızda bizlerle 
beraber olan saygıdeğer üyelerimize ve Ezine Peynirciler 
Derneği Başkanı Ali Atak ve yöneticilerine çok teşekkür 
ediyorum. Fuarın ilimize ve markalarımıza verimli olmasını 
temenni ediyorum” dedi.
Ulusal markaları, yerel üreticileri ve akademisyenleri bir 
araya getirecek olan fuar 6 Mart Pazar akşamına kadar 
sürecek. Ayrıca fuar süresince çeşitli etkinlikler, 
Festivalde, kendi peynirini yapmak isteyen katılımcılara 
workshoplar, paneller ve peynir tadım etkinlikleri 
düzenlenecektir.

İstanbul Peynir Fuarı ve Zeytin Festivalinde Yerini Aldı!
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Serbest Dalış Rekortmeni Çanakkaleli Milli Sporcu Birgül 
Erken, buz altı tüpsüz serbest dalış dünya rekoru için 
Sivas'ın Zara ilçesindeki Tödürge Gölünde antrenmanlarına 
devam ediyor.
Erken, geçtiğimiz hafta sonunda gerçekleştirdiği 
antrenmanında hedeflediği dünya rekoru parkurunu 

başarıyla tamamladı. Milli Sporcu Erken, 8 Mart Dünya 
Kadınlar Günü'nde bu rekoru kırmak istediğini dile getirdi
Çanakkaleli Milli Sporcu Birgül Erken, dünyanın en zor 
rekor denemelerinden birine hazırlanmak için  Sivas'ın 
Zara ilçesinde buz tutan Tödürge Gölü'nde buz altına tüpsüz 
olarak indi.  İlk antrenmanını başarıyla tamamlayan Milli 

Sporcu, hedeflediği dünya rekoru parkurunu başarıyla 
tamamladı.
Milli Sporcu Erken, 8 Mart Dünya Kadınlar Günü'nde bu 
rekoru kırmak istediğini dile getirdi ve sosyal medya 
hesabından yaptığı paylaşımda; “Öyle bir rekor kıralım ki 
bir daha kimse kırmaya cesaret edemesin! Buzlar kraliçesi 
olmaya niyetliyim bu yıl. Beyaz deniz, beyaz meydan 
okuma... Her biri hayallerimi süsleyen hedefler şu aralar. 
Çünkü insan hayal ettiği müddetçe yaşar. Her şeye 
rağmendir o hayallerinin yolculuğu hep. Tüm destekçilerim 
var olsunlar. Hep bana sponsor olsunlar. Birlikte nice 
rekorlarla Dünyaya duyuralım ülkemizi, bayrağımızı. Arşa 
yükselsin adı Ay yıldızımız ile ülkemizin.  Cesaretle 
yürüyelim üstüne üstüne korkularımızın. Şok edici, yakıcı 
soğuk bile durduramasın tutkumuzun ateşini. Bu 
yolculukta yanımda olduğunuzu anlamam için  mavi-
beyaz kalp bırakın yorumlara lütfen  Akciğerlerim ve 
kalbim göğüs kafesimin içine dar,  adeta kafeste bir kuş 
gibiyken, içim içime sığmıyorken,  içimden gelen bu 
tutkudan nasıl vazgeçebilirim. Geçemem... Vazgeçme 
Birgül diyebilen yanımda olabilenlere, başkasının 
hayallerine destek olabilenlere selam olsun.  Kendimizi 
gerçekleştirme yolculuğunda herkes mutlu olsun dilerim. 
Beni de anlayın lütfen; ben rekor kırmalıyım” dedi.

Buzlar Kraliçesi Olmaya Niyetli

Beton Parke ve Kaldırım 
İşleri Yaptırılacak
Çanakkale Belediye Başkanlığı tarafından beton parke 
ve kaldırım işleri yaptırılacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; beton parke yol ve 
kaldırım yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 
uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek 
olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP 
üzerinden alınacak.

6 İŞYERİ SATILACAK
Ezine Belediye Başkanlığı'na ait 6 adet işyeri satılacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; mülkiyeti belediyeye 
ait olan taşınmazların, 2886 sayılı Devlet İhale 
Kanunu'nun 45. maddesine göre açık teklif usulüyle 
15.03.2022 tarih saat 16:00 den itibaren başvuru ve 
talebe göre satış işi, belirtilen gün ve saatte belediye 
encümeni tarafından yapılacak.

Kontrolörlük Hizmeti Alınacak
Çanakkale'de kaçakçılık suçlarıyla mücadele 
kapsamında, polis ekiplerince yapılan çalışmalarda; bir 
evde Gümrük kaçağı mallar ele geçirildi.
Yapılan arama neticesinde 3 adet gümrük kaçağı 
olduğu değerlendirilen Apple marka akıllı saat, 9 adet 
gümrük kaçağı olduğu değerlendirilen Airpods kulaklık 
ele geçirilerek ilgili karara istinaden el konuldu. Şüpheli 
1 kişi hakkında 5607 SKM suçundan adli işlem 
yapılarak, savcılık talimatıyla salıverildi.

35.358 Metrekare Tarla 
Mahkemeden Satılık
Çanakkale Ayvacık'ta 35.358 metrekare tarla 
mahkemeden satılık. Basın İlan Kurumu ilan portalı 
www.ilan.gov.tr internet sitesinde yayınlanan ilana 
göre; Çanakkale ili Ayvacık ilçesi Ümmühan Mah. 30 
ada 8 parsel sayılı taşınmaz tapuda 35.358,19 metrekare 
tarla olarak kayıtlı taşınmaz açık arttırma usulü 
ihaleyle satılacak.

Yiğit Efe Alpak, Anadolu Efes'te

Biga 18 Eylül Gençlik ve Spor Kulübü basketbolcusu Yiğit 
Efe Alpak Eurolig Şampiyonu Anadolu Efes Spor kulübünün 
altyapısına transfer oldu.
Sporcu bu transferi sonrası eğitim hayatına da tam burslu 
olarak Okyanus Kolejinde devam edecek. Kulüp tarafından 
paylaşılan kutlama mesajında, "Sporcularımızın 
hayatlarına dokunabilmek amacıyla çıktığımız bu 
yolculukta bir gencimizin hayatını basketbol aracılığı ile 
şekillendirebilecek olması bizlere büyük gurur ve mutluluk 
vermektedir" ifadelerine yer verildi

Biga 18 Eylül Gençlik ve Spor Kulübü basketbolcusu Yiğit 
Efe Alpak Eurolig Şampiyonu Anadolu Efes Spor kulübünün 
altyapısına transfer oldu. Biga Ortaokulu öğrencisi Alpak,
bu transferi sonrası eğitim hayatına da tam burslu olarak 
Okyanus Kolejinde devam edecek.
Biga 18 Eylül Gençlik ve Spor Kulübü tarafından paylaşılan 
kutlama mesajında sporun bir öğrencinin hayatında ne 
kadar önemli olduğuna değinilerek, “Sporcularımızın 
hayatlarına dokunabilmek amacıyla çıktığımız bu 
yolculukta bir gencimizin hayatını basketbol aracılığı ile 
şekillendirebilecek olması bizlere büyük gurur ve mutluluk 
vermektedir.Kuruluşundan itibaren kısa süre içinde Biga 
Basketbol'unda önemli adımlar atan Biga 18 Eylül Gençlik 
ve Spor Kulübü olarak arkamızda büyük bir destek 
olmadan kendi imkanlarımızla hem takım hem de bireysel 
olarak alınan sonuçlar doğru yolda olduğumuzu gösterip 
bizlere motivasyon olarak geri dönmektedir. Yeterli destek 
olduğunda bu kulübün neler yapabileceği konusunu 
kamuoyunun düşüncelerine bırakıp Anadolu Efes 
kulübüne Transfer olan Yiğit Efe Alpak kardeşimize yeni 
kulübünde sakatlıktan uzak, başarılı sezonlar geçirmesi 
umuduyla başarılar dileriz” ifadelerine yer verildi.

Kent Müzesinde Gastronomi Sohbetleri
Çanakkale Gastronomi Derneği tarafından düzenlenen 
Gastronomi Sohbetleri, 3 Mart 2022 Perşembe günü 
Çanakkale Kent Müzesi ve Arşivi'nde gerçekleştirildi.
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Güzel Sanatlar 
Fakültesi Seramik Bölümü Başkanı Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Fatih Karagül'ün hazırlayıp sunduğu etkinliğin 
moderatörlüğünü Kubilay Özben yaptı. “Genel Hatlarıyla 
Gastronomi ve Seramik İlişkisi” başlığında sunum yapan 
Karagül, tarihten günümüze kadar uzanan seramik 
kapların yeme içme kültüründeki yer ve önemine değindi. 
Karagül, sunumunun ardından etkinliğe katılanların 
sorularını yanıtladı. 


